
P R O T O K Ó Ł      Nr  XII/07

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu 28 marca  2007 roku

O B E C N I   :

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  20

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

p.o.  Burmistrza  –  Jan  Skalski,  Kierownicy  Wydziałów  UM,  dyrektorzy  jednostek  i  zakładów 
budżetowych, mieszkańcy.

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Otwieram XII sesję Rady Miejskiej, zwołaną na postawie art. 20 ust. 1 Ustawy o samorządzie 
gminnym. Witam wszystkich gości i  Pana, który będzie pełnił funkcję burmistrza w naszym 
mieście. Stwierdzam, że zgodnie z listą obecności na sali jest  wystarczająca ilość radnych do 
podejmowania uchwał. 

- Bardzo proszę Panią Sekretarz o przedstawienie p.o. burmistrza.

Dorota Bąk                                      -               Sekretarz Miasta  

- Wczoraj wojewoda w imieniu premiera wręczył  nam powołanie Pana Jana Skalskiego jako 
pełniącego  obowiązki  burmistrza  miasta.  mam zaszczyt  dzisiaj  Państwu  Pana  Skalskiego 
przedstawić. 

Jan Skalski                                     -               p. o. Burmistrza Miasta  

- Chciałbym zwrócić się do Państwa o pomoc w czasie kiedy będę tutaj. Jestem tutaj po to, aby 
przygotować miasto do wyboru burmistrza. Podstawową rzeczą, której będę hołdował, to jest 
dobro ludzi i tego miasta. wprawdzie nie jest to moje miasto z urodzenia, ale w tym momencie 
Czeladź staje się moim miastem. W związku z tym to wspólne dobro będziemy próbowali 
wypracować razem. Uważam, ze naczelną zasadą, którą powinien kierować się urzędnik jest 
uwaga na zwyczajnego, prostego, najczęściej  zagubionego człowieka, czyli  petenta. I tutaj 
będę bezwzględny w stosunku do pracowników. Jeżeli dojdą do mnie informacje, że traktuje 
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się ludzi  z góry,  to jest niemożliwe, aby takie praktyki były stosowane. Druga podstawowa 
rzecz,  na  którą  chciałbym  zwrócić  uwagę,  to  bezwzględna  czystość  i  przejrzystość  we 
wszelkich sprawach związanych z pieniędzmi publicznymi. Nie będzie żadnego tolerowania 
jakichkolwiek  „nadużyć”,  które  wskazywałyby,  że  istnieje  jakaś  praktyka  przy  załatwianiu 
spraw, przy wydawaniu pieniędzy, która by wskazywała na niejasne rozwiązania. Myślę, że 
Rada rozumie moją intencję. Taka była również intencja premiera, kiedy z nim rozmawiałem. 
Intencją premiera jest czystość, przejrzystość, uczciwość bez względu na barwy, pochodzenie 
i wiarę.

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Pan  powiedział  tutaj  coś  takiego,  jakby  wygaśnięcie  mandatu  naszego  burmistrza  było 
spowodowane  jakimiś  malwersacjami,  kombinacjami.  Burmistrz  przez  Radę,  decyzją  11 
radnych,  został  odwołany z  powodu,  że  o  jeden  dzień spóźnił  się  ze  swoim rozliczeniem 
majątkowym. To jest główna przyczyna, a nie to, że w urzędzie działy się jakieś niesamowite 
rzeczy. 

- Z  tego  co  wiemy  wszyscy,  sprawa  wygaśnięcia  mandatu  znalazła  się  w  sądzie 
administracyjnym.  Nie  było  w  orzeczeniu  TK  mowy  o  wyborze  nowego  burmistrza,  więc 
chciałam zapytać, skąd taka sugestia i przekonanie, że Pan będzie tak długo pełnił obowiązki 
burmistrza miasta Czeladzi do wyboru nowego burmistrza?

Jan Skalski                                     -               p. o. Burmistrza Miasta  

- Prawdopodobnie  zostałem  źle  zrozumiany.  Mówiłem  o  tym  jakimi  zasadami  ja  się  będę 
kierował  przy  pełnieniu  obowiązków  burmistrza.  Ani  przez  moment  nie  odnosiłem  się  do 
zaszłości, bo ich nie znam. W związku z tym nie mogłem się na ten temat wypowiedzieć.

- natomiast jeżeli chodzi o tę drugą część, mówiąc to co powiedziałem, jak długo będę pełnił 
obowiązki, zacytowałem decyzję premiera i tam jest powiedziane, że będę pełnił obowiązki do 
czasu wyboru nowego burmistrza. 

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Decyzja o powołaniu jest u Pani Sekretarz i jeżeli ktoś będzie się chciał z nią zapoznać, to po 
prostu się zapozna.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do ustalenia porządku obrad.
Proponowany porządek obrad otrzymali radni w materiałach sesyjnych. Czy są uwagi do tego 
porządku?

Dorota Bąk                                      -               Sekretarz Miasta  

- Pan Burmistrz chciał wprowadzić uchwałę dotycząca ustalenia wysokości wynagrodzenia dla 
Burmistrza Miasta.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Chciałam wprowadzić jeszcze 3 trzy projekty uchwał. 
- 26 marca br.  wpłynął  wniosek Komisji  Rewizyjnej  dot.  przyjęcia  wniosków pokontrolnych z 

protokołu  końcowego   Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  „dochodów  i  wydatków  budżetowych 
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Straży Miejskiej w 2006 r. oraz realizacji  w tym samym okresie zadań z zakresu porządku 
publicznego”.  Projekt uchwały na dzisiejszą sesję jest wprowadzony na podstawie § 44 pkt. 8 
Statutu Gminy Miejskiej  Czeladź,  który  upoważnia  nas do szybkiego wprowadzenia  takich 
wniosków pokontrolnych.

- 2  kolejne  projekty  dotyczącą  składania  oświadczeń  lustracyjnych  przez  Panią  Sekretarz  i 
Panią Skarbnik. Rada ma 30 dni, od 15 marca na podjęcie takich uchwał. Obawiam się, że po 
świętach możemy nie zwołać sesji  stąd wprowadzenie tych projektów w sprawie: złożenia 
oświadczenia o pracy lub służbie w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z nimi 
w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r. przez Sekretarza Gminy Czeladź – 
Dorotę  Bąk  oraz  złożenia  oświadczenia  o  pracy  lub  służbie  w  organach  bezpieczeństwa 
państwa lub współpracy z nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r. 
przez Skarbnika Gminy Czeladź – Urszulę Polak - Wałek.

- Proponuję umieścić te uchwały na końcu w kolejności zgłoszeń, czyli pakt. 6.14, 6.15, 6.16 i 
6.17.

- Czy są uwagi do złożonych wniosków?

Uwag nie zgłoszono.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za poszerzeniem porządku obrad o punkt 6.14, 6.15, 6.16 i 6.17?

GŁOSOWANIE / bez: A. Rajcy, H. Szołowskiej/

16  głosów za
  0  głosów przeciw
  2  głosy wstrzymujące się

Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad został poszerzony o 4 punkty i został 
podjęty przez Radę.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z obrad sesji w dniach:

a/ 22 stycznia  2007 r.
b/ 1 lutego 2007 r.

       4.   Interpelacje i zapytania radnych. Udzielenie odpowiedzi.
       5.   Zapytania mieszkańców. Udzielenie odpowiedzi.

6.   Podjęcie uchwał w sprawie:
1. nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź.
2. przyznania Nagrody Miasta Czeladź.
3. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 93/2 k. m. 21 o pow. 12 m. kw. 

przy ul. Kościelnej – Rynek w Czeladzi.
4. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 238/10 k. m. 29 o pow. 442 m. kw. przy 

ul. Aleja Róż w Czeladzi.
5. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 38 k. m. 28 o pow. 512 m. kw. przy ul. 

Nowopogońskiej w Czeladzi.
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6. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 108 k. m. 7 o pow. 21 m. kw. 
przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

7. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 217 k. m. 22 o pow. 85 m. kw. 
przy ul. Ciołkowskiego w Czeladzi.

8. przedłużenia umowy dzierżawy  dot. części działki nr 34/1 k. m. 45 o pow. 630 m. kw. 
przy ul. Borowej w Czeladzi.

9. przedłużenia umowy dzierżawy  dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 12,5 m. 
kw.  przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

10. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 103/3 k. m. 55 o pow. 60 m. kw. 
przy ul. Dalekiej w Czeladzi.

11. skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki nr 63/14 k. 
m. 36 o powierzchni 1.436 m. kw. położonej przy ul. Legionów w Czeladzi.

12. udzielenia  dotacji  celowej  na  zadania  bieżące  realizowane  na  podstawie 
porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego.

13. uchwalenia programu profilaktyki zdrowotnej dla Miasta Czeladź na lat 2007 – 2009.
14. ustalenia wysokości wynagrodzenia dla osoby pełniącej funkcję Burmistrza Miasta.
15. przyjęcia wniosków pokontrolnych z protokołu końcowego  Komisji  Rewizyjnej  z 

kontroli  „dochodów  i  wydatków  budżetowych  Straży  Miejskiej  w  2006  r.  oraz 
realizacji w tym samym okresie zadań z zakresu porządku publicznego”.  

16. złożenia oświadczenia o pracy lub służbie w organach bezpieczeństwa państwa lub 
współpracy z nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r. przez 
Skarbnika Gminy Czeladź – Urszulę Polak - Wałek.

17. złożenia oświadczenia o pracy lub służbie w organach bezpieczeństwa państwa lub 
współpracy z nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r. przez 
Sekretarza Gminy Czeladź – Dorotę Bąk.

  7.   Sprawy bieżące Rady Miejskiej.
  8.    Zamknięcie obrad Sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

   
 Teresa Kosmala                            -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do punktu 3 porządku obrad – przyjęcie protokołów z obrad sesji.
- Protokół z dnia 22 stycznia 2007 r. Czy są uwagi do protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 22 stycznia 2007 r.?

GŁOSOWANIE / bez: A. Rajcy, H. Szołowskiej/

10  głosów za
  0  głosów przeciw
  8  głosów  wstrzymujących  się
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Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z obrad w dniu 22 stycznia został przez Radę 
przyjęty.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Protokół z obrad w dniu 1 lutego 2007 r.? Czy są uwagi do protokołu?

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Przeczytałam wczoraj protokół z dnia 1 lutego. Nie wiem czy wszyscy radni zdążyli się z tym 
protokołem  zapoznać,  kiedy  zapytałam  o  godzinie  9.00  czy  jest  protokół,  usłyszałam 
odpowiedź,  że  nie  ma.  Po  czym  ponownie  poprosiłam.  Jedna  z  pań  dostarczyła  mi  ten 
protokół i powiedziała, że musi nanieść jeszcze poprawki literowe. Nie o poprawki literowe 
tutaj chodzi. Stwierdzam wiele różnych błędów w tym protokole. W związku z tym chciałabym, 
aby radni usłyszeli te moje sugestie i uwagi. Kto nie przeczytał, proszę sprawdzić i wysunąć 
wnioski.

- Na stronie 2 tego protokołu jest porządek obrad. Porządek obrad nie ten, który radni dostali na 
sesji, tylko porządek obrad poszerzony o przyjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu 
Burmistrza Miasta Czeladź, za czym głosowało ponoć 21 radnych. Dziwi mnie to, bo porządek 
każdy z nas miał i Pani  Przewodnicząca na początku sesji owszem poddała pod głosowanie 
wniosek o zmianę porządku obrad, który przyjęliśmy wszyscy, ale dotyczył on przedstawicieli 
policji, którzy chcieli z nami porozmawiać, przedstawić się, chodzi o dzielnicowych. Wniosek w 
tym momencie Rada poparła i porządek został przyjęty z tym punktem, ale nie z punktem o 
wygaśnięciu  mandatu Burmistrza  Miasta  i  jeszcze,  że  przyjęło  go 21 radnych.  Taki  punkt 
można było sobie nanieść na stronie 16, gdzie Pani Przewodnicząca mówi: „Został nam punkt 
sprawy  bieżące  Rady”.  I  w  tym  punkcie:  „Stawiam  wniosek  o  zmianę  porządku  obrad”, 
ponieważ  11  radnych  dało  uchwałę  o  wygaśnięcie  mandatu.  Dokładnie  było  tak  -  Grupa 
radnych zgłasza wniosek o zmianę porządku obrad, o dołączenie do porządku obrad jeszcze 
jednego punktu dot.  wygaśnięcia mandatu burmistrza.  Wniosek podpisany został  przez 11 
radnych.  Nie  przewidziano  niestety,  kiedy  go  złożono,  czy  zgodnie  ze  Statutem  i  co 
najważniejsze, został ten wniosek przegłosowany przez tych 11 radnych, ta zmiana porządku 
też, ale dopiero po ogłoszeniu przerwy ta uchwała została skopiowana i dostarczona tym 11 
radnym. Nie ukrywam, że byliśmy tą  formą zaskoczeni, nie wiedzieliśmy o tej uchwale, po 
prostu 10 radnych, a nie jak w tym protokole pisze 9, opuściło salę. Ale takich uwag jeszcze 
jest troszeczkę. Najważniejszy jest dla mnie ten porządek przyjęty na początku. Powinien być 
porządek taki jaki żeśmy otrzymali kilka dni czy tygodni wcześniej, a dopiero na końcu można 
było ewentualnie sobie dopisać tę uchwałę. Pan Burmistrz odwołał się od tego, więc nie będę 
tego już komentować. Jest tam też napisane, że odczytuje tekst projektu uchwały z dnia 22 
stycznia 2007 r.  w sprawie wygaśnięcia  mandatu Burmistrza Miasta Czeladź.  Tą uchwałę, 
którą Państwo podjęliście 11 głosami  za, bo tak tu jest, podjęliście 1 lutego, a nie 22 stycznia, 
co jest w protokole. Też to jest nie tak. Zmiana porządku była oczywiście na stronie 16, a nie 
na stronie 2.  Poza tym pomyłki są, że 11 za, 8 przeciw, 1 się wstrzymał. Ja nie wiem skąd te 
dane się  tam wzięły.  Jeśli  8  marca  pytałam Panią  Przewodniczącą  czy  jest  napisany  już 
protokół  –  nie,  a  z  tego  co wiemy,  tu  w ustawie  pisze,  §  14 mówi:  „Protokół  winien  być 
sporządzony do 21 dni od dnia posiedzenia sesji i wyłożony do wglądu w Biurze Rady”. Skoro 
sesja się odbyła 1 lutego, 8 marca nie ma jeszcze protokołu. Pytam Panią Przewodniczącą 
dlaczego,  pytam  panie,  bo  Pani  Przewodnicząca  nie  dała  paniom  kasety,  by  mogły 
skonfrontować to co napisały z tym co było na kasecie. Nie wiem co to jest za powód, by 
trzymać kasetę z posiedzenia sesji w biurku zamkniętym na klucz, skoro każdy mieszkaniec 
może wejść do urzędu, do Biura Rady, poprosić o protokoły, o co tylko zechce, skoro są to 
oczywiście informacje dostępne dla wszystkich. Ale z tego co widzę radni nawet nie znają 
statutu, a Pani Przewodnicząca przecież była autorem tego statutu i regulaminu Rady Miasta. 
więc ja się nie dziwię,   że panie dostały zapewne późno, nie pytam nawet czy dostały tą 
kasetę,  ale sądzę,  że Pani  Przewodnicząca wam dała tylko  być może późno i  stąd to  2-
miesięczne opóźnienie z napisaniem krótkiego, prostego protokołu,  bo te sesje jednak nie 
trwały  tak  jak  to  kiedyś  bywało  również  do  12.00   w nocy.  Jest  tam kilka  stron i  można 
szybciutko w ciągu 10 minut ten protokół przeczytać. Nie chcę tego nazywać. Ja nie wiem 
czemu się tak dzieje, ale ja bardzo proszę, żeby pisząc protokół, każdy z nas chyba wie jak 
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się pisze protokół, panie które są po studiach wyższych, zapewne też. Jeśli jest  porządek 
obrad i należy go wpisać, bo tak ustawa mówi, do protokołu, to się wpisuje porządek obrad 
taki, jaki mamy na dzień sesji, a nie dopisujemy coś, bo tak było na końcu. Na końcu powinno 
się napisać to co było na końcu. Skoro ja wczoraj dostałam ten protokół i pani miała go sobie 
jeszcze poprawić o te błędy literowe, ja już go drugi raz nie miałam możliwości przeczytać. Z 
różnych powodów byłam tutaj w urzędzie do 15.30, ale proszę żebyście Państwo czytali, bo 
dla mnie jest to nauczka, że trzeba przejrzeć to za czym się później głosuje. Chciałam prosić, 
żebyśmy  to  jakoś  rzetelnie  robili,  bo  tą  są  poważne,  według  mnie,  błędy  merytoryczne. 
Dlaczego się tak pisze, kto tak pisze – nie wiem. Nie sugeruję nic, ale to jest tylko prośba, 
żeby były napisane protokoły w czasie przewidzianym w ustawie, do wglądu wszystkich i tak 
jak jest to zapisane na kasecie, bądź zaprotokołowane przez panie. Myślę, że do protokołu to 
my mamy prawo, tak jak teraz na sesji wnosić uwagi, a nie przed napisaniem go.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy pani radna zgłasza jakieś wnioski?

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Ja po prostu stwierdzam fakt, że jest bardzo dużo błędów w tym protokole, nie tylko daty, nie 
tylko nazwiska, ale ten punkt , dla mnie, na stronie 2 – porządek obrad – jest  po prostu nie do 
przyjęcia. Proszę, żeby to było wykreślone z tego protokołu, bo tak nie było. Porządek obrad 
był inny. Kto Paniom tak kazał napisać, czym się Panie sugerowały, nie wiem, bo ja 30 lat w 
szkole pisałam protokoły i czegoś takiego nie spotkałam.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ten protokół nie różni się niczym od protokołów, które przyjmowaliśmy, co najmniej w tamtej 
kadencji, bo nie wiem jak wcześniej. Zawsze tak jest, że porządek przedstawiany na początku 
sesji to jest ten porządek po zmianach. Rzeczywiście może tutaj mogłaby być taka sugestia, 
ale pani radna nie zasugerowała, żeby napisać, że jest to porządek po zmianach, które były 
na  stronach  takich,  takich  i  kolejnych,  ponieważ  w  trakcie  sesji  niejednokrotnie  porządek 
zmienialiśmy, to wycofywaliśmy uchwałę. Często były też na wniosek burmistrza. Tutaj nawet 
przyjmuję  taką  sugestię  do  następnych  protokołów,  aby  pisać  na  których  stronach  są  te 
zmiany, ale nie różni się niczym. Nikt nic nie sugerował.  Został napisany przez panie, pod 
moim nadzorem. Tak został państwu radnym przedstawiony.

Zofia Bazańska                             -               radna  
  
- Po raz pierwszy zdarzyło  się,  aby punkt w sprawach bieżących zmieniał  porządek 

obrad,  ale to już tak na marginesie.  Chciałam zapytać,  czy ten protokół  będzie  integralną 
częścią  skargi  pana burmistrza  w sądzie  administracyjnym,  bo to jest  bardzo decydujące, 
kiedy ten punkt został wprowadzony?

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Protokół nie może być częścią skargi. Protokół może być ewentualnie zaskarżony, może być 
załącznikiem.  Sądowi  zostały  przesłane  takie  dokumenty,  jakie  znajdowały  się  w sprawie, 
natomiast oczywiście jest również dokumentem w sprawie.

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Ponieważ ten protokół jest dokumentem w sprawie, więc proponuję, aby ten protokół 
został  poprawiony,  bo nikt  go nie przeczytał,  śmiem tak twierdzić,  i  dopiero dany w takim 
kształcie jak powinien być zgodnie z prawem, zgodnie z tym co żeśmy tutaj 1 lutego robili, 
zgodnie z taśmami. I dopiero radni po przeczytaniu go będą decydować, czy są za przyjęciem, 
czy nie, bo inaczej stawiam wniosek o odrzucenie tego protokołu. Nie chciałam tego brzydko 
nazwać, ale według mnie jest on sfałszowany.
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Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy Pani radna ma uwagi do swoich wypowiedzi w tym protokole? Bo widzę, że nie ma Pani.

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Co do przebiegu całych obrad, które są źle zaprotokołowane i nieprawdziwe.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proszę też nie sugerować, że radni nie czytali?

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Proszę radnych, kto czytał? I co, 3 radnych ma dzisiaj w takim razie zaopiniować ten protokół?

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Pani mogła wycofać ten punkt z porządku obrad. Nie było takiego wniosku, więc znajduje się 
dalej  w  porządku  obrad.  Sugestie  Pani,  że  radni  nie  przeczytali,  albo  że  protokół  jest 
sfałszowany są po prostu nie na miejscu.  Proszę zgłosić zmiany i będziemy głosować zmiany 
do tego protokołu.

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Błędów jest tak dużo, o których tu powiedziałam, być może w trakcie czytania jeszcze czegoś 
nie zdążyłam zobaczyć. Pani ten protokół miała jeszcze literowo sobie poprawić. Mnie literowa 
sprawa nie  interesowała.  Ponieważ mnie  o godz.  9.00 powiedziano,  że protokołu nie ma. 
Dopiero po kilkakrotnych prośbach protokół otrzymałam. Śmiem twierdzić, bo wczoraj trwały 
długo komisje od 9.00 do 16.00, i radni nie mieli czasu go przeczytać, skoro ja o 9.00 rano się 
dowiaduję, że protokołu nie ma. Więc radni być może też taką odpowiedź dostali. Ja zabieram 
głos nie do porządku obrad,  tylko  do przyjęcia  protokołu,  do punktu 3.  Tutaj  mam pewne 
zastrzeżenia i jak się okazało słuszne, bo 3 radnych na 21 przeczytało ten protokół, więc nad 
czym dyskutować.  Może się w końcu radni przekonają,  że nie kłamię,  bo przecież to jest 
zapisane. Proszę, żeby ten protokół odrzucić, bo według mnie jest niezgodny z przebiegiem 
obrad w dniu 1 lutego, tym bardziej że tak jak mówię, napisane jest, że to jest 21 czy 22 
stycznia. Proszę przeczytać, bo nie wiem, czy Pani podpisała ten protokół.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Rzeczywiście  nasz  statut  zobowiązuje  nas,  żeby  protokół  powstał  w  ciągu  21  dni. 
Niedotrzymanie tych terminów już się zdarzało i to dosyć często, ponieważ mamy bardzo małą 
obsługę. To, że nie są to wszystkie z tego roku protokoły wykonane, to oznacza, że mamy 
dzisiaj XII sesję Rady Miejskiej od 26 listopada. Innych sił nam tutaj nikt nie daje. Protokół był 
gotowy już w ubiegłym tygodniu. On był z naniesionymi moimi literowymi poprawkami i był do 
przeczytania w każdej chwili.  Radni wiedzą jak mają się zapoznawać z protokołami. Moim 
zdaniem protokół jest protokołem, który oddaje to co działo się na tej sesji.

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Pani ciągle mówi moim zdaniem, a moim zdaniem to jest nieprawda co Pani mówi. 

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proszę o przedstawienie wniosków …
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Grażyna Strączek                          -               radna  

- Wniosek o odrzucenie tego protokołu ze względu na liczne błędy do czasu poprawienia go i 
żeby wszyscy radni mogli się z tym protokołem zapoznać, nie 3 radnych, bo to nie ma sensu 
go głosować.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Wyrazimy swoją wolę w głosowaniu. Pani nawołuje radnych, aby protokołu nie przyjąć i ja to 
rozumiem.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Pytanie do Pań – czy ten protokół został sporządzony rzetelnie, w oparciu o zapisy z taśm?

Elżbieta Augustyniak                    -               Wydział Organizacyjny i Spraw Pracowniczych  

- Tak. 

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Pytanie  do  radcy  prawnego  –  nawet  dzisiaj  w  materiałach  pisze  „proponowany  porządek 
obrad”.  On generalnie na każdej sesji zostaje w jakiś sposób uzupełniany lub ograniczany. Ja 
rozumiem, że do protokołu powinien być załączony porządek obrad, który jest procedowany, 
czyli wynikowy porządek. Czy ja się mylę?

Ireneusz Żarłok                             -               radca prawny  

- Każdy protokół  powinien odzwierciedlać przebieg od samego początku do samego końca. 
Jeżeli wprowadzane zmiany są w środku, to powinny one również znaleźć odzwierciedlenie w 
protokole w tym miejscu.

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Proszę 5 minut przerwy i proszę o protokół z dn. 1 lutego, który wczoraj czytałam i proszę mi 
dać porządek obrad sesji 1 lutego.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ale bardzo proszę  zgłosić  wniosek,  że ten porządek … Ja w takim razie  za Panią  radną 
zgłaszam do tego protokołu poprawkę, na stronę 2 – „Rada przyjęła następujący porządek 
obrad wraz  z poprawkami przegłosowanymi na str. 16”.

- Ogłaszam 5 minut przerwy. 

PRZERWA

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Andrzej Mentel                                            -               radny  

- Uważam, ze każdy radny powinien mieć czas na zapoznanie się z protokołem, wniesienie 
ewentualnych  uwag.  Nie  możemy  tego  robić  na  szybko,  na  kolanach,  żeby  to  dzisiaj 
przegłosować. Uważam, że powinniśmy mieć czas, aby każdy z nas mógł przyjść do Biura 
Rady zapoznać się z protokołem. Uważam, że ten punkt powinniśmy znieść z dzisiejszego 
porządku obrad.
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Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ja tylko powiem, że każdy miał ten czas, ale oczywiście przyjmuję ten wniosek i pytam czy 
jest jakiś wniosek przeciwny?

Jolanta Moćko                              -               radna  

- Wczoraj były komisje. I tak jak Pani G. Strączek powiedziała, pytałam wczoraj o protokół z tej 
sesji i niestety nie było go. Ja wychodziłam o 11.30 i nie miałam okazji tego protokołu mieć. 
Może później tak, ale to było bardzo późno.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kogo Pani pytała i dlaczego nie było tego protokołu?

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Ja pytałam Panie z Biura Rady. Na Komisjach połączonych Pani Ela dała mi ten protokół i 
powiedziała, że musi sobie nanieść jakieś literowe poprawki. Nieważne. 

- zanim przegłosujemy wniosek  Pana A.  Mentla,  przeczytam 2 punkciki,  żebyście  Państwo 
wiedzieli  dlaczego  wnoszę  o  poprawienie  tego  protokołu.  To  jest  porządek  obrad 
proponowany,  który  wszyscy  radni  dostali  na  dzień  1  lutego  –  Otwarcie  sesji.  Przyjęcie 
porządku  obrad.  Interpelacje  zapytania  radnych.  Udzielenie  odpowiedzi.  Zapytania 
mieszkańców.  Zatwierdzenie  ramowych  planów  pracy  komisji  Rady  Miejskiej.  Podjęcie 
uchwały na ten temat. Podjęcie uchwał w sprawie: zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Czeladź,  uchwalenie  zmian  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  na  Dziekana  III  B,  przyjęcie  w  drodze  darowizny 
nieruchomości  stanowiącej  własność  skarbu  państwa.  Sprawy  bieżące.  Zamknięcie  obrad 
sesji. Mamy ten porządek i Pani Przewodnicząca na samym początku, czytam już protokół, 
proponuje aby do porządku wprowadzić pkt. 3 – Przedstawienie dzielnicowych Komisariatu 
Policji w Czeladzi. Czy są inne wnioski. Nie zgłoszono kolejnych zmian do porządku obrad, 
czyli  został  ten,  który  nam dano +  policja.  Obecnych  było  16  radnych.  16  głosowało  za. 
Następnie pisze tak, właśnie na tej stronie 2 – Rada przyjęła następujący porządek obrad, 
czyli  wszyscy  ci  radni  –  otwarcie  sesji,  przyjęcie  porządku,  przedstawienie  dzielnicowych 
komisariatu, czyli tu już jest naniesiona ta poprawka. Ja to rozumiem, bośmy to zatwierdzili. 
Interpelacje,  zapytania  mieszkańców,  zatwierdzenie  ramowych  planów,  podjęcie  uchwał  w 
sprawie zmian uwarunkowań itd., uchwalenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania i 
punkt 3 – wygaśnięcie mandatu Burmistrza. Wszyscy za. Nie ma, że ktoś był przeciw. Było 
tak? Ten punkt nie głosowaliśmy i nie było nam dane takiej uchwały, nie było tego w porządku. 
Więc dlaczego się to tu znalazło? Strona 16 – po omówieniu wszystkich punktów porządku, w 
punkcie 9 mamy sprawy bieżące Rady Miejskiej. W tym momencie, jak mówiłam, wychodził 
Burmistrz. Zostaliśmy sami i wtedy Pani Kosmala mówi tak: „Został nam punkt sprawy bieżące 
Rady”.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Jeśli można, po przerwie.

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Nie, nie, nie. Przerwa była później. To ja mogę przeczytać. I dalej jest tak: „Chciałam w tym 
momencie zakomunikować, że grupa radnych zgłasza wniosek o zmianę porządku obrad o 
dołączenie  do porządku  obrad  jeszcze  jednego punktu  dotytączego  wygaśnięcia  mandatu 
Burmistrza.  Wniosek  podpisany  został  przez  11  radnych”  i  wymieniona  jest  ta  grupa  11 
radnych. Pan Mrozowski wychodząc mówi: „Pozwólcie Państwo, że nie będę uczestnikiem tej 
sprawy”.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Czyli był.
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Grażyna Strączek                          -               radna  

- Salę obrad opuścił Burmistrz.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Było tak , czy nie było? Czy Pani ma teraz zastrzeżenia do tego, że tak nie było?

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Wyszedł.  Nie był  w tym punkcie obecny. A ponieważ  mi zarzucano, że to nie są sprawy 
bieżące, bo Pani tu powiedziała bardzo wyraźnie” „Został nam punkt sprawy bieżące Rady. 
Chciałam w tym momencie zakomunikować itd., itd.”. 

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Każdy się może zapoznać z tym protokołem. 

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Ja  nie  chcę  czytać  już,  bo jest  tu  22  stycznia  dwa  tysiące  ileś,  bo  jest  tu  tak  napisane, 
uchwały. I Pani Przewodnicząca: „Ogłaszam 5- minutową przerwę w celu skopiowania tekstu 
uchwały, który był już głosowany”. Przerwa. Podczas przerwy salę obrad opuścili następujący 
radni.  Tu dopisałam też swoją uwagę, bo było inaczej.  Po czym – „Wznawiam obrady po 
przerwie” i tutaj jest, no nie wiem, odczytuje projekt uchwały z dnia 22 stycznia 2000, może 7 
w sprawie wygaśnięcia mandatu Burmistrza Miasta. to też nie 22 stycznia, tylko  1 lutego, no i 
takie  błędy  –  imiona.  Ponieważ  radni  nie  przeczytali  protokołu,  uważam,  że  to  by  było 
niestosowne głosować coś, o czy nie macie Państwo pojęcia i  jeszcze z błędami. Dlatego 
zasadny jest ten wniosek.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proszę odczytać swój wniosek do przegłosowania, do swojego stanowiska, jeśli chodzi o ten 
protokół.

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Wnoszę tak jak Pan Mentel wniosek formalny o odrzucenie przyjęcia protokołu.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ale Pan Mentel złożył inny wniosek. Pan Mentel złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad 
tego punktu. Pani radna Strączek wnosi o odrzucenie tego protokołu.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Mam pytanie do Pani radnej Strączek, czy jest w stanie wycofać się ze sformułowania, że 
protokół został sfałszowany? Tak czy nie?

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Nie odzwierciedla rzeczywistych faktów z obrad sesji. I tylko tyle.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Pani użyła konkretnego słowa, że protokół został sfałszowany. Zadaję Pani konkretne pytanie 
– czy Pani utrzymuje to sformułowanie, czy się Pani z niego wycofuje?
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Grażyna Strączek                          -               radna  

- Dla mnie on jest nieadekwatny do tego co było.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Czy Pani rozumie po polsku, co się do Pani mówi, czy nie?

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Podtrzymuję swoje stanowisko.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy jest wniosek przeciwny do wniosku Pana Mentla o wycofanie tego punktu z porządku 
obrad? Nie ma wniosku przeciwnego. 

- Chciałam tylko powiedzieć, że protokół odzwierciedla, nawet to co przeczytała Pani Grażyna 
Strączek, co jej się nie podobało, że to w tym punkcie było czy nie w tamtym, przebieg tej 
sesji.

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Dlaczego  data  tej  uchwały  odwołującej  burmistrza  jest  z  22 stycznia? Sesja  odbyła  się  1 
lutego. Nikt z radnych takiej uchwały nie widział, a ona jest datowana na 22 stycznia. Może mi 
Pani to wytłumaczyć?

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- wszyscy  tę  uchwałę  widzieli  co  najmniej  na  sesji  22  stycznia,  tekst  tej  uchwały.  To  była 
uchwała, z którą Rada była zapoznana już przed 22 stycznia. Tekst tej uchwały nie został w 
ani jednym słowie zmieniony.

- Przechodzimy do głosowania.

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Ale ta uchwała została odrzucona. Nie została przez Radę przyjęta, więc wydaje mi się, że 
jeżeli są wnioskodawcy,  to ta nie podjęta, bo wynik był 10 do 10 …

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Nie rozstrzygnięta.

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Nie rozstrzygnięta. To wydaje mi się, że  data tej uchwały kolejnej powinna być planowana na 
1 lutego.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- I tak było datowane, natomiast tekst samej uchwały był z datą …

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Ale Państwo wpisaliście w protokole, że jest to uchwała z 22 stycznia.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- I tak wpisaliśmy. Taki jest protokół. Odzwierciedla to co się działo. Proszę zgodzić się z tym, 
że tak to było. Można to oceniać, ale protokół odzwierciedla to co się działo na tej sesji.
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- Kto z Państwa jest za zmianą porządku obrad przez wykreślenie w pkt. 3 ppkt. b porządku 
obrad, czyli przyjęcie protokołu z obrad sesji w dniu 1 lutego 2007 r.?

GŁOSOWANIE /bez A. Rajca, H. Szołowska/

  8  głosów za
  9  głosów  przeciw
  1  głos wstrzymujący się

Przewodnicząca stwierdziła, że Rada nie wykreśliła z porządku obrad tego punktu.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za  przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 1 lutego 2007 r.?

GŁOSOWANIE /bez A. Rajca, H. Szołowska/

 10  głosów za
   8  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących się

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z posiedzenia Rady Miejskiej w dniu 1 lutego 
2007 r. został przyjęty.

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do interpelacji  i zapytań radnych oraz udzielenia odpowiedzi.
- Chciałam przekazać, że Burmistrz Skalski pojawi się na sesji w momencie, kiedy będziemy 

procesowali uchwały, które dotyczą organu wykonawczego gminy. Ponieważ  nie jest jeszcze 
zorientowany w sprawach gminy, bo jest dopiero od wczoraj, nie potrafi udzielić odpowiedzi na 
zadane  pytania  i  interpelacje,  więc  proponuję,  aby  te  które  będą  wymagały  odpowiedzi 
burmistrza zostały sformułowane na piśmie. 

Krystian Dąbrowski                      -               radny   

- Nie działa oświetlenie przy ul. Dehenelów 24 i 26.
- Prośba o przycinkę drzew przy budynku Dehenelów 22.
- Czy jest możliwość, aby miasto sfinansowało czy dofinansowało ocieplenie budynków przy ul. 

Dehnelów 30, 32, 34?
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Mirosław Kędzierski                     -               radny  

- Na ul. Nowopogońskiej przy budynku nr 117 od dłuższego czasu nie świeci lampa.
- Kiedy zostanie zrobiona nawierzchnia ul. Zamiejskiej?
- Dziury w jezdni ul. Betonowej.
- Walący się mur przy ul. Betonowej. Kiedy nastąpi jego wyburzenie? Proszę o odpowiedź na 

piśmie.

Jolanta Moćko                              -               radna  

- Chodnik wzdłuż ogrodzenia SP 7 od ul. Konopnickiej do ul. Nowopogońskiej – na początku i 
na końcu chodnika są dwa jeziora  brudnej wody po opadach deszczu.  Na początku tego 
chodnika przy ul. Konopnickiej jest wielka dziura z błotem.

- Brak w mieście koszy na  śmieci.

Andrzej Mentel                              -               radny  

 - Dziury na ulicy równoległej do ul. Tuwima,  dojazdowej do bloków powyżej poczty. Duże ubytki 
w płytach na drodze.

- Został ogłoszony konkurs na logo 750 – lecia miasta Czeladź. Komisja  Edukacji, Kultury i 
Sportu wnioskuje o przedstawienie dokumentów potwierdzających fakt lokacji miasta Czeladź 
oraz umieszczenie ich na stronie internetowej miasta i w marcu w wydaniu „Echa Czeladzi”. 
Dostaliśmy na komisji odpowiedź od Wydziału Polityki Informacyjnej, że  nie jest w posiadaniu 
dokumentu potwierdzającego fakt lokacji miasta, zatem nie może być opublikowany na stronie 
internetowej  oraz  w  „Echu  Czeladzi”.   Wiedzą  dotyczącą  faktów  z  przeszłości  Czeladzi 
dysponują miejskie organizacje zajmujące się historią miasta. czy takie dokumenty mogą się 
znaleźć  w dokumentach miejskich? Jeżeli  nie  oryginały  to może kopie,  aby te  dokumenty 
upublicznić. 

Zofia Bazańska                             -               radna  

- Jak wygląda dzisiaj sytuacja płonącej hałdy?

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Czy jest możliwość, aby w Parku Prochownia  zamontować siedziska przed muszlą?
- Prośba o sprawdzenie stanu technicznego miejskich i osiedlowych  placów zabaw i o wymianę 

piasku w piaskownicach. 
- Prośba o sprawdzenie ulic pod kątem dzikich wysypisk śmieci. Prośba o zainstalowanie na ul. 

Piaskowej 2 koszy.
- Prośba o koszenie traw przed ich pyleniem.
- Nie wiem dlaczego dzisiaj w środę odbywa się sesja. Zawsze sesje były planowane w ostatni 

czwartek miesiąca. Prośba, aby sesje odbywały się w ostatni czwartek. 
- Jakie są kluby w naszej Radzie i którzy radni wchodzą w ich skład?

Danuta Walczak                            -               radna  

- Na Osiedlu Musiała jest tragiczną sytuacja w związku z palącą się hałdą. Co zrobiono poza 
tym, że zostały wywiercone otwory i zabezpieczone miejsce przed wchodzeniem? Tam nie 
można oddychać.

- Park Alfred. Prośba o usunięcie suchych gałęzi.
- Miasto po zimie jest bardzo zanieczyszczone. Kiedy będą wykonywane prace porządkowe?

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Mieszkańcy Dziekana 9 B pytają kiedy będzie zlikwidowana pijalnia piwa w tej właśnie klatce? 
- Przy wyjeździe z parkingu przy pawilonie przy ul. Staszica nie ma znaku nakazującego skręt w 

prawo.
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Krzysztof Francikowski              -               radny  

- Prośba  o  przycinkę  2  drzew  między  budynkiem  przychodni  na  21  Listopada  a  Domem 
Ludowym.

- Popiera interpelacje Z. Bazańskiej i D. Walczak  w sprawie postawienia wiat przystankowych 
przy ul. Dehnelów naprzeciwko NOT-u.

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Dzikie wysypisko śmieci przy garażach za szpitalem. 

Zofia Bazańska                             -               radna                    

- Czy będziemy lustrowani jako radni, do kiedy i czy na sesji coś dostaniemy, czy do domu.

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Otrzymałam odpowiedź na moją interpelację w sprawie kanalizacji na ul. Piaskowej, Prostej 
oraz pisma mieszkańców, które pisali od roku 2003. Ta odpowiedź mnie nie satysfakcjonuje. 
Kiedy  można  się  tym  tematem  zająć?  Jaka  jest  na  to  szansa,  co  mogę  odpowiedzieć 
mieszkańcom?

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proszę o udzielenie odpowiedzi

Dorota Bąk                                      -               Sekretarz Miasta  

- Lustracja. Wojewoda zwrócił się do nas o wykaz nazwisk radnych, urodzonych przed 1972 r. 
myśmy taki wykaz z adresami radnych podali. Państwa wzywać będzie do lustracji wojewoda.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor ZIK  

- Oświetlenie – Dehnelów 24, 26 – sprawdzimy. 
- Przycinka drzewa – Dehnelów 22 – spróbujemy to zrobić.
- Nowopogońska 117 – sprawdzimy. 
- Nawierzchnia  ul.  Zamiejska.  Żeby  zrobić  nawierzchnię  trzeba  najpierw  uporządkować 

uzbrojenie podziemne. Nie przypuszczam, żeby odbyło się to na przestrzeni najbliższych 2 lat. 
Trzeba na to po prostu znaleźć środki. 

- Chodnik przy SP 7, od ul. Konopnickiej do Nowopogońskiej. Są to tereny CzSM. Jeśli będzie 
ten temat poruszany, to my się tez włączymy.

- Kosze na śmieci.  Są zamówione.  Ok.  60 szt.  Uzupełnimy.   Robimy to co roku.  Kosze są 
dewastowane, kradzione.

- Ogródki za szpitalem – śmieci. Ten temat był wałkowany przez kilka kadencji i ciągle to wraca. 
Kiedyś  były  takie  pojemniki,  ale  w  nich  było  wszystko.  Nie  wiem  co  w  tej  sytuacji,  czy 
rzeczywiście nie należałoby zmobilizować właścicieli garaży do zawarcia zbiorowej umowy z 
odbiorcą śmieci.

- Siedziska na Prochowni. Jest to możliwe, pod warunkiem, że będą na to środki. To nie jest 
kwestia postawienia kilku ławek.  Trzeba zobaczyć jakie to będą koszty. 

- Stan  techniczny  placów  zabaw,  piaskownice.  Sezon  się  rozpoczyna.  Piasek  będzie 
systematycznie wymieniany. Przeglądy były robione. Jeśli przez okres zimowy te place uległy 
dewastacji, to oczywiście w niezbędnym zakresie zostaną uzupełnione.

- Dzikie  wysypiska.  Likwidujemy je  systematycznie.  Kiedyś  radny  Gawroński  pytał  o  koszty 
likwidacji dzikich wysypisk. To jest ok. 10.000 zł za rok ubiegły. 

- Koszenie  traw.  Na  razie  jeszcze  nie  ma   co  kosić.  Koszenie  będzie  systematycznie 
prowadzone. 

- Piaskowa, Daleka, Prosta. Ja rozumiem, ze Panią nie satysfakcjonuje taka odpowiedź, ale na 
chwilę obecną innej odpowiedzi udzielić nie możemy. To jest problem bardzo skomplikowany. 
Znowu sprowadza się to do finansów. W tej kadencji chyba nie ma na co liczyć.

- Park Alfred – suche gałęzie. Spróbujemy to usunąć.
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- Sprzątanie  miasta.  Robimy to  systematycznie,  ale  śmieci  pojawiają  się  ni  stąd  ni  zowąd. 
Musielibyśmy mieć armię ludzi, aby to wszystko pozbierać, a nas jest określona ilość.

- Wyjazd na ul. Staszica przy pawilonie handlowym. Wyjeżdżający nie stasują się do przepisów. 
Wjazd  w  kierunku  hali  jest  jednokierunkowy.  Projekt  organizacji  ruchu  jest  uzgodniony. 
Stawianie znaku zakazu skrętu w tym momencie należy, jeśli, to do obowiązków właściciela. 
Możemy ponowić korespondencję w tym temacie.

- Przycinka 2 drzew przy parkingu przy przychodni. Zajmiemy się tym.
- Osiedle Musiała. Wiaty przystankowe. Po stronie NOT - u  jest za mało miejsca, aby postawić 

tam  wiatę  normalnych  gabarytów.  Postępowanie  przetargowe  zostało  powtórzone  i  mam 
nadzieję,  że  w  najbliższym  czasie  wiaty  będą  dostarczone  i  będziemy  sukcesywnie  je 
montować.

Maciej Bednarczyk                       -               Z-ca Dyrektora ZBK  

- Ul. Tuwima – poprawimy.

Teresa Wąsowicz                          -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Dziekana 9B – pijalnia piwa. Sprawdzimy.

Małgorzata Jastrząb       -  Z–ca Kierownika Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Paląca się hałda. W lutym została zlecona ekspertyza do GIG-u. na podstawie tej ekspertyzy 
wiemy jaki  obszar  zapożarowania  występuje  na tym terenie,  jakie  tam są  stężenia  tlenku 
węgla  oraz  pomiary  temperatur.  Zleciliśmy  również  wstępny  koszt  robót,  jakie  należałoby 
przedsięwziąć, aby doprowadzić do ugaszenia i rekultywacji tego terenu. Wstępny koszt robót 
opiewa na ok. 800.000 zł. Jesteśmy w tej chwili przygotowani do wydatkowania takiej kwoty, 
ale  od samego początku monitorujemy teren.  Teren  został  obwiedziony  taśmą,  są  tablice 
ostrzegające,  cały  czas  Straż  Miejska  kontroluje  teren.  Jeżeli  obszar  zapożarowania  się 
przenosi,  przenoszone  są  także  taśmy  oznaczające.  Jednocześnie  prowadzimy  również 
korespondencję z SRK, od której w 2004 r. przejęliśmy ten teren, ponieważ uważamy że to 
następca  prawny  kopalni  jest  odpowiedzialny  za  stan,  który  nastąpił,  gdyż  niewłaściwa 
rekultywacja na tym terenie doprowadziła do tego, że to ognisko zapalne powstało. Niemniej 
jednak  zarówno  interpretacja  prawna  SRK  jak  i  starosty,  na  którego  chcieliśmy  nałożyć 
obowiązek wykonania z urzędu rekultywacji,  jako że znany jest podmiot, który dopuścił się 
takiego niekorzystnego przekształcenia powierzchni ziemi. Obie te interpretacje są dla nas 
niekorzystne i  wskazują, że to władający tym terenem, czyli  gmina, jest odpowiedzialny za 
wykonanie tej rekultywacji. Jeżeli chcielibyśmy wszcząć procedury przetargowe, aby wyłonić 
wykonawcę rekultywacji,  musielibyśmy mieć 800.000 zł,  a w chwili  obecnej taką kwotą nie 
dysponujemy.  Próbujemy dojść do porozumienia, aby SRK poniosła chociaż część kosztów. 
Na razie nic  nie wyniknęło z tych rozmów. 

Danuta Walczak                            -               radna   

- Dla mnie nie jest to satysfakcjonująca odpowiedź. W domach nie ma czym oddychać, my się 
tam dusimy. Tam się nie da żyć. 

Małgorzata Jastrząb       -  Z–ca Kierownika Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Z obserwacji terenu wynika, że te obszary zapożarowania się przesuwają. Od strony osiedla i 
od strony ogródków ugasiło się samoistnie, bo tam po prostu musi się wypalić nie przepalony 
łupek. Przechodzi to w stronę nasypu kolejowego. Tam już jest teren mocno zagęszczony i nie 
sądzę, żeby dalej mógł ten obszar zapożarowania pójść. Po prostu wypalić się musi to co jest 
na zboczu skały.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Uważam, że nasze służby nie dopełniły obowiązku należytej staranności przy przejmowaniu 
gruntów,  nie  sprawdziły  czy  tereny  są  właściwie  zrekultywowane.  Mam y  szczęście,  jako 
miasto, że nam się podrzuca kukułcze jaja. Ktoś czyni w imieniu miasta pewne czynności, 
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Rada  będąc  przekonana,  że  te  czynności  są   zrobione  w  sposób  należyty,  głosuje  za 
przejęciem terenu, a po 2 latach są określone skutki dla miasta. Proponuję, aby dokładnie 
sprawę przebadała Komisja Rozwoju i Polityki Przestrzennej albo Komisja Rewizyjna. 

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Może to być wniosek w sprawach bieżących.

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Mówiłem na którejś sesji, aby zwrócić się do GIG-u o ekspertyzę. Czy mamy jakąś ocenę tego 
zjawiska wykonaną przez GIG?

Małgorzata Jastrząb       -  Z–ca Kierownika Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  

- Zapalenie  się  hałdy  to  nie  był  samozapłon.  To  były  zapłony  wywołane  niekontrolowaną 
penetracją i paleniem ognisk. To spowodowali ludzie. W momencie przejmowania tego terenu 
wszystkie dokumenty wskazywały na to, że pobliska hałda przy szybie „Hieronim” i „Alfred” 
były prawidłowo zrekultywowane. Ta akurat skarpa pomiędzy szybami nigdy nie była objęta 
rekultywacją, gdyż była tam naturalna sukcesja roślinna, a przepisy mówią, że jeżeli teren jest 
porośnięty wieloletnimi lub kilkudziesięcioletnimi drzewami nie rozkopuje się tego terenu, nie 
prowadzi się rekultywacji. Taki stan rzeczy zastaliśmy i jest on zgodny z przepisami.

Zofia Bazańska                             -               radna  

- Byłam pierwszą osobą, która zgłosiła temat hałdy, kiedy się zapaliła. Rzeczywiście reakcja 
była natychmiastowa. Byli poinformowani ludzie, którzy koczowali na tej hałdzie i opuścili ten 
teren. W tej chwili z terenu Milowic tam podkopują. 

- Przeraża mnie ta kwota. 

Arkadiusz Olechwieruk               -               Kierownik Wydziału Polityki Informacyjnej  

- Dokumenty lokacyjne. Na dzień dzisiejszy nie jestem w stanie udzielić żadnych informacji, ale 
postaram się dotrzeć do tych dokumentów. 

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Jeśli  mogę  dodać,  nie  ma  aktu  lokacyjnego  miasta  Czeladź.  Na  razie  się  nie  znalazł 
przynajmniej w polskich archiwach. Kiedy zostało miasto lokowane, nie wiadomo. Są różne 
przesłanki. W latach 70 – tych mówiło się o innej dacie, teraz mówi się o innej.

- co do terminu zwołania dzisiejszej sesji, ja mam przed sobą porządek o wiele dłuższy sesji, 
która miała się odbyć. Zaplanowana była na czwartek, ale chcieliśmy to już uporządkować. Na 
dzisiejszej sesji miał być dyskutowany Program „Infrastruktura”. Materiały, które powstały przy 
współudziale Pana Marka Mrozowskiego – wolontariusza, liczą  150 stron. Miały dotrzeć do 
Biura Rady 20 marca. One zostały sporządzone, choć do Biura nie dotarły. Ponieważ nie miał 
tego  kto  wprowadzić,  umieściłam to  w porządku,  ale  w  ostatniej  chwili  zostały  wycofane. 
Ponieważ jest to okres przedświąteczny pozwoliłam sobie na dzisiaj zwołać sesję, po to żeby 
ewentualnie  jeżeli  nie  wyczerpiemy  porządku,  to  przeniesiemy  drugie  posiedzenie  na 
czwartek. Tak się stało, że te materiały zostały wycofane, ja już tę datę środową utrzymałam. 
Natomiast ostatnie czwartki miesiąca to jest cel, do którego zmierzam. 

- W naszej Radzie zawiązały się 2 kluby: Klub Koalicyjny „Platforma Obywatelska” z szefem 
radnym Andrzejem Mentlem i Klub SLD z szefem klubu Władysławem Oczkowiczem. Klub 
Radnych PO liczy 8 osób, a SLD – 6.
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Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad – Zapytania mieszkańców.

Pan Guzak                                      -               mieszkaniec  

- Jakie warunki musi spełniać uczeń, aby wyjechać na kolonie zagraniczne? 
- Kto finansuje zbór surowców wtórnych?
- Jak zamierza urząd zrobić odśnieżanie chodników podczas przyszłej zimy?
- Czy ktoś w urzędzie się interesuje, ilu obywateli, firm  ma nie podpisane umowy na wywóz 

śmieci? 

Józef Konwerski                           -               mieszkaniec  

- Wymieniłem  nowy  licznik  na  wodę,  a  teraz  mamy  płacić  prawdopodobnie  od  metra 
kwadratowego mieszkania.

- Jesienią chciałem prosić miasto o wywieszenie reklamy wyborczej. Miałem z tym kłopoty, a w 
między  czasie  się  okazuje,  że  na  naszym wspólnotowym  budynku  są  2  wielkie  bilbordy. 
Prawdopodobnie nam, jak właścicielom należały się jakieś grosze za to.

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  

- Każdy  właściciel  bądź dzierżawca  nieruchomości  ma obowiązek  mieć  zawartą  umowę na 
odbiór odpadów komunalnych z firmą, która ma stosowne zezwolenie. Do kontroli tego stanu 
rzeczy jest zobowiązana Straż Miejska i straż to robi. Mieliśmy już przypadki, że te sprawy 
wychodziły i przymuszaliśmy właścicieli do zawarcia umów. 

- Jesteśmy w tej chwili w trakcie wprowadzania danych kto ma zawarte takie umowy. Mamy już 
rejestr wszystkich gospodarstw domowych i na to nakładamy zawarte umowy z firmami, które 
mają zezwolenia na tego typu działalność. W tym roku cała ta ewidencja będzie już gotowa. 

Teresa Wąsowicz                          -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Wyjazdy dzieci za granicę są faktycznie organizowane przez miasto. Są to wyjazdy dzieci 15-
letnich. Do Francji jadą najlepsi uczniowie typowani przez Rady pedagogiczne. Zwykle zostaje 
parę miejsc wolnych i są podania na te miejsca. Zwykle dzieci są wysyłane tak jak wpływają te 
podania. Do wyjazdów na Ukrainę szkołą wiodącą jest G1 i to szkoła decyduje kto jedzie. Na 
wymianę z Łotwą, która zaczynamy teraz, chcieliśmy w pierwszej wersji wysłać harcerzy, gdyż 
są tam dość ciężkie i spartańskie warunki.

Maciej Bednarczyk                       -               Z-ca Dyrektora ZBK  

- Jeśli chodzi o straty wody, na jednym z pierwszych zebrań wspólnoty zostało powiedziane jak 
są one rozliczane. Panu chodzi o to, aby te straty nie były rozliczane udziałem.

- Reklamy.  Jest  uchwała  wspólnoty.  Mamy umowę z firmą,  która  wywiesza  reklamy.  To są 
pieniądze wspólnoty, jeśli się nie mylę 15,00 zł brutto za 1 metr kwadratowy.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Pan pytał o wywieszony wcześniej duży baner wyborczy. 

Maciej Bednarczyk                       -               Z-ca Dyrektora ZBK  

- Na tym budynku nie było plakatu wyborczego.
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Józef Konwerski                           -               mieszkaniec  

- To jest jakieś nieporozumienie. Ja chciałem wywiesić plakat wyborczy …

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Pan chciał wywiesić i powiedziano Panu, że ma Pan zapłacić?

Józef Konwerski                           -               mieszkaniec  

- To był plakat, który ja bezinteresownie wywiesiłem. To powiedziałem tylko na marginesie, a 
zapytałem się Pana Dyrektora, bo otrzymałem pismo, że będziemy otrzymywać udziały od 
innych. 

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Dlaczego wspólnota wcześniej nie otrzymywała tych pieniędzy?

Maciej Bednarczyk                       -               Z-ca Dyrektora ZBK  

- Sprawdzimy to. W tej chwili sytuacja wygląda tak, że zwróciła się do nas firma. Podpisaliśmy 
umowę i wspólnota będzie za to dostawać 15 zł za metr kwadratowy.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Wspólnota uchwałę podjęła?

Maciej Bednarczyk                       -               Z-ca Dyrektora ZBK  

- Tak.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ogłaszam 15 minut przerwy.

PRZERWA

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Przechodzimy do pkt. 6 porządku obrad.
- Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź.
- Proszę przedstawiciela Zespołu ds.  opiniowania wniosków kandydatów do Nagrody Miasta 

Czeladź i  nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź o odczytanie protokołu z 
posiedzenia Zespołu.
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Jolanta Moćko                -               Przewodnicząca  Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów   
do Nagrody Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

- Odczytuje protokół z posiedzenia Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów do Nagrody  
Miasta Czeladź i  nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź z dnia 20 marca  
2007 r. 

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Co oznacza w tym protokole przesłanka celowości?

Jolanta Moćko                -               Przewodnicząca  Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów   
do Nagrody Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

- Jest to zgodne z regulaminem,  na którym opierał się Zespół. Pierwsza przesłanka formalna to 
jest to, czy wniosek wpłynął w terminie, czy została wyrażona zgoda przez kandydata oraz czy 
wniosek został podpisany przez osoby, które wnioskowały. 

- Odczytuje Regulamin przyznawania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź.
- Wpłynął 1  wniosek kandydata do tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź.  Wniosek 

spełnia przesłanki formalne. Został złożony w terminie, podpisany, jest zgoda kandydata.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy mamy też tam opinię celowości według Komisji?

Jolanta Moćko                -               Przewodnicząca  Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów   
do Nagrody Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

- Rada Miejska nadaje tytuł Honorowego Obywatela Miasta Czeladź, który jest wyróżnieniem za 
szczególne zasługi. Wydaje mi się, że to jest cel przyznawania nagrody. 

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Tylko czy Komisja, która rozpatrywała te wnioski miała się zająć celem, czy ta zasadność to 
jest  już  decyzja  Rady?  Z  regulaminu  wynika,  że  ta  komisja  opiniuje  wniosek  pod  kątem 
formalnym.

Jolanta Moćko                -               Przewodnicząca  Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów   
do Nagrody Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

- Wniosek opiniuje Zespół. Ta opinia musi na czymś się opierać.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ale skąd ta opinia, jeżeli zespół ma tylko sprawdzić kiedy wniosek został wniesiony i czy jest 
formalny?

Jolanta Moćko                -               Przewodnicząca  Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów   
do Nagrody Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

- Trudno  dopuścić  wnioski  kandydatów,  którzy  nie  spełniają  tej  celowości.  Chodzi  o  to,  że 
nagrody przyznaje się za coś. Chyba tutaj nikt z Państwa tego nie podważa. Wydaje mi się, że 
ta celowość jest ważna – za co.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ale dla Rady, a nie dla Zespołu.
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Jolanta Moćko                -               Przewodnicząca  Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów   
do Nagrody Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

- Chodzi o to, że Zespół miał zaopiniować i to też zrobił. Zespół wyraził opinię, że jeden z tych 
wniosków nie spełnia wymogów. W związku z tym wydaje mi się zasadne przeczytanie tych 
wniosków, żeby wszyscy nie mieli wątpliwości dlaczego taka decyzja została podjęta.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Nagrody przyznajemy już od wielu lat i pierwszy raz się zdarzyło, że Zespół opiniuje wnioski 
pod względem celowości.

Marian Kita                                     -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Chciałem wyjaśnić dlaczego nie brałem udziału w żadnym głosowaniu. Zespół miał stwierdzić, 
czy  wnioski zostały złożone w terminie do 28 lutego. Następnie czy kandydat wyraził  zgodę i 
czy w ostatnich 5 latach nie otrzymał nagrody tego typu. I praktycznie to jest wszystko do 
czego Zespół był  zobowiązany.  Natomiast jeżeli  Zespół uważa, że ma pozycję  wyższą od 
Rady Miejskiej … To Rada Miejska stwierdzi, czy kandydat taka nagrodę otrzyma. Nie można 
nadinterpretować regulaminu, na co zwracałem uwagę Pani Przewodniczącej podczas trwania 
Zespołu.  Natomiast  Pani  była  uprzejma wyjść  z  Zespołu  i  porozumieć się  z  prawnikami  i 
stwierdziła, że to ten Zespół stwierdzi, czy ta nagroda ma być czy nie. Nikt nas do tego nie 
upoważnił, bo od tego jest Wysoka Rada.

Jolanta Moćko                -               Przewodnicząca  Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów   
do Nagrody Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

- Ale nikt tutaj nie neguje, że decyzję będzie podejmowała Rada. Zespół zebrał się po to, żeby 
zaopiniować i nigdzie w tym regulaminie nie jest napisane, że opiniuje tylko sprawdzając datę 
wpływu i podpisy. Gdyby tak było zapisane, byłoby to jasne. Natomiast gdy się coś opiniuje to 
sprawdza się czy jest to zgodne, w naszym odczuciu i przekonaniu, że ta kandydatura spełnia 
te wymogi.  Te wnioski  opiniowaliśmy,  czy ta  nagroda powinna zostać przyznana.  To jest, 
uważam,   bardzo  ważna  kwestia.  Zresztą  tutaj  nie  mieliśmy  wątpliwości.  Ze  spotkania 
wyszłam, bo taka była prośba abyśmy to sprawdzili. Przerwaliśmy na chwile nasze dyskusje i 
zasięgnęłam opinii.

Krzysztof Francikowski              -               radny  

- Proszę o wymienienie nazwisk osób, które uczestniczyły w tych obradach.

Jolanta Moćko                -               Przewodnicząca  Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów   
do Nagrody Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

- Andrzej Mentel, Marian Kita, Hanna Szotowska, Marcin Musiał, Jolanta Moćko.

Krzysztof Francikowski              -               radny  

- Chciałem przypomnieć, że na tej sali  jest 21 radnych, z czego 16 radnych jest na tej sali 
trzecią, czasami czwartą kadencję. W kadencji 1998 – 2002 były również próby przez taką 
komisję niedopuszczenia do głosowania kandydatur i  te próby nie były demokratyczne. Od 
wielu, wielu lat komisja decyduje o sprawach formalnych. Po raz pierwszy od 1998 lub 1999 
roku zdarza się, żeby ta komisja oceniała merytorycznie danego kandydata. Nie wracajmy do 
złych tradycji.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ja rozumiem, że Zespół ma opinię radcy prawnego w tej kwestii, którzy na podstawie zapisów 
regulaminu przyjętego uchwałą  przez Radę Miejską przedstawił  Zespołowi  taką opinię i  ta 
opinia będzie wiążąca.
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Jolanta Moćko                -               Przewodnicząca  Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów   
do Nagrody Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

- Była to informacja telefoniczna.  Jest na szczęście na Sali prawnik, z którym rozmawiałam 
telefonicznie. Pytaliśmy dlatego, że radny Marian Kita miał inną ocenę tego regulaminu, że 
tylko i wyłącznie opiniujemy, czy są odpowiednie daty i podpisy. Myśmy mieli wątpliwości. To, 
że my jesteśmy po raz pierwszy w Radzie nie znaczy, że nasze opinie są złe czy nie takie. W 
naszym odczuciu, jeżeli  coś się opiniuje, opiniuje się za coś. I  to było głównym powodem 
podjęcia takich decyzji.  Tak jak Państwo wspomnieliście, to Rada zadecyduje, kto nagrodę 
otrzyma,  natomiast  trudno  byłoby   Zespołowi  opiniować  pozytywnie  coś,  z  czym  się  nie 
zgadza.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy  te  opinie  są  wyrażone  na  podstawie  odczuć  członków,  czy  macie  Państwo  pełną 
dokumentację  zasług  kandydatów,  czy  to  jest  prawda,  czy  było  jakieś  badanie  tych 
uzasadnień?

Jolanta Moćko                -               Przewodnicząca  Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów   
do Nagrody Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

- Badań nie było. Tego regulamin nie przewiduje. Regulamin mówi tylko o tym, aby zaopiniować 
na podstawie złożonych formularzy.  Na podstawie treści  tych formularzy Zespół opiniował. 
Dlatego na początku powiedziałam, ze zasadnym byłoby przeczytanie ich treści. 

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Nie ma potrzeby zapoznawania się z protokołami sesji, które odbyły się w ciągu ostatnich 17 
lat, bo ta nagroda troszkę później była przyznawana, ale tak zawsze jest. 

Jolanta Moćko                -               Przewodnicząca  Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów   
do Nagrody Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

- Rozmawiamy o tym czy Zespół miał prawo wyrazić opinie. Dla tych, którzy nie mieli okazji 
zapoznać się  z  wnioskiem na  pewno jest  to  trudne do ocenienia.  W momencie,  kiedy  te 
wnioski zostaną przeczytane każdy będzie miał możliwość zadecydowania. 

 Teresa Kosmala                           -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Rozmawiamy  też  o  tym,  czy  Zespół  wykonał  swoje  zadanie,  czy  przekroczył  swoje 
kompetencje.

Jolanta Moćko                -               Przewodnicząca  Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów   
do Nagrody Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

- Nie wydaje mi się, aby Zespół przekroczył swoje uprawnienia, bo miał zaopiniować, a nie było 
podane, że ma to być tylko data i nazwisko. 

Wiesław Konderak                        -               radny  

- Przewodnicząca tego Zespołu powołuje się na jakieś stanowisko  prawne,  że Zespół  mógł 
merytorycznie  dokonać  weryfikacji.  Dlatego  mam obawy,  czy  nie  będzie  jakichś  podstaw 
prawnych do uchylenia naszej uchwały przyznającej nagrody i tytuł Honorowego Obywatela 
Miasta, ponieważ nie będzie zgodna z ocena Zespołu opiniującego.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Rada powołała Zespół pięcioosobowy, a zgodnie z protokołem Zespołu w głosowaniu biorą 
udział tylko 2 osoby. Czy ten Zespół w tym momencie działał? 
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Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proszę radcę prawnego o wyjaśnienie, czy na podstawie obowiązujących regulaminów Zespół 
miał merytorycznie opiniować kandydatów i jeśli tak to na jakiej podstawie podejmowali takie 
decyzje.

Ireneusz Żarłok                             -               radca prawny  

- Czy jest zapis w regulaminie, że jest wymagane kworum? W związku z czym jeżeli głosowały 
2 osoby, to głosowały te 2 osoby. To nie jest tak jak przy Radzie, że sesje odbywają się tylko 
w sytuacji,  kiedy jest kworum. W sytuacji,  kiedy powołujemy do życia jakiś regulamin i  nie 
określamy  kworum,  jakie  musi  być  wymagane  do  ważności  podejmowanych  uchwał  to 
uchwała  zapada  niezależnie  od  ilości  głosów.  Tak  jak  tutaj  zostało  słusznie  zauważone, 
Zespół został powołany przez Radę do zaopiniowania kandydatur.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proszę pokazać, gdzie w regulaminie jest zapis, że Zespół ma zaopiniować kandydatury pod 
względem merytorycznym, pod katem celowości, tak jak to Zespół uznał. 

Ireneusz Żarłok                             -               radca prawny  

- Rada Miejska powołuje  Zespół  ds.  opiniowania  wniosków kandydatów do Nagrody Miasta 
Czeladź  i  nadania  tytułu  Honorowego  Obywatela  Miasta  Czeladź,  a  więc  ten  Zespół  ma 
zaopiniować  wnioski  kandydatów  do  Nagrody.  Warunki  formalne  oczywiście,  ale  trzeba 
zauważyć że opinia Zespołu w żaden sposób nie jest wiążąca dla Rady. Jeżeli Rada podejmie 
inną decyzję w sprawie zaopiniowanych kandydatów nic się nie stanie, bo i tak Rada ma to 
wyrazić w swoim głosowaniu. To nie będzie podstawą do zaskarżenia takiej uchwały.

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- Ale  czy  ten  Zespół  mógł  opiniować?  Przed  chwilą  dowiedzieliśmy się  nawet,  że  nie  było 
kworum.  To na jakiej  podstawie  odbyło  się  głosowanie? Na podstawie,  którego punktu  w 
regulaminie?

Jolanta Moćko                -               Przewodnicząca  Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów   
do Nagrody Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

- To nie była opinia prawna. Ze względu na to, że pojawiły się wątpliwości radnego Mariana Kity 
chcieliśmy to uszczegółowić, czy Zespół ma się tylko odnieść do daty czy podpisu czy opinia 
to także merytoryczność.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Odczytuje treść Uchwały Nr VI/53/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 25 stycznia 2007 r.  
w  sprawie  powołania  i  ustalenia  składu  osobowego  Zespołu  ds.  opiniowania  wniosków 
kandydatów  do  Nagrody  Miasta  Czeladź  i  nadania  tytułu  Honorowego  Obywatela  Miasta  
Czeladź.

- Do  zadań  Zespołu  należy  opiniowanie  pod  względem formalnym  wniosków.  Uchwała  nie 
została uchylona. Czy Zespół miał tę uchwałę w czasie procesowania?

Jolanta Moćko                -               Przewodnicząca  Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów   
do Nagrody Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

- Zespół znał tę uchwałę i właśnie ze względu na ten zapis „formalnym” mieliśmy wątpliwości, 
stąd  była  ta  porada  radcy.  Wyjaśniliśmy  i  tak  to  też  przedstawiłam  Zespołowi,  że  przez 
opiniowanie  formalne rozumiemy:  datę,  podpisy,  natomiast  kwestia  wtórna,  jak to  prawnik 
nazwał,  tych wymogów formalnych może to także być celowość przyznawania. 
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Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Wszyscy mamy już jasność. Wiemy czym się Zespół zajmował. Na pewno w tym protokole są 
zaopiniowane wnioski pod względem formalnym. Proponuję przejść do głosowania.

Danuta Walczak                            -               radna  

- Ale my nie znamy treści wniosku.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Rozumiem,  że  wyjaśniliśmy  sobie  wszystkie  wątpliwości  formalne  i  teraz  proszę 
Przewodniczącą Zespołu o odczytanie uzasadnienia do wniosku dotyczącego nadania tytułu 
Honorowego Obywatela Miasta Czeladź i potem przejdziemy do głosowania uchwały. 

Jolanta Moćko                -               Przewodnicząca  Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów   
do Nagrody Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

- Odczytuje  wniosek  o  nadanie  tytułu  Honorowego  Obywatela  Miasta  Czeladź  –  Henryk  
Kuźniak.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Mamy tylko jednego kandydata do nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź. 
Proszę o wpisanie do projektu uchwały – przyznać tytuł Henrykowi Kuźniakowi.

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 
Miasta Czeladź?

GŁOSOWANIE /bez: W. Oczkowicza, H. Szołowskiej, M. Rajcy/

17  głosów za
  0  głosów  przeciw
  0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XII/77/2007  w  sprawie  nadania  tytułu 
Honorowego  Obywatela  Miasta  Czeladź  została  podjęta  przez  Radę.  Tytuł  Honorowego 
Obywatela Miasta Czeladź Rada Miejska nadała Henrykowi Kuźniakowi.

 Teresa Kosmala                           -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przyznania Nagrody Miasta Czeladź.
- Proszę Przewodniczącą Zespołu o przedstawienie wszystkich nominowanych do tej nagrody, 

tych których wnioski zostały złożone formalnie.

Jolanta Moćko                -               Przewodnicząca  Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów   
do Nagrody Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

- Odczytuje Regulamin przyznawania Nagród Miasta Czeladź.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proponuję, aby w protokole w tym miejscu była wzmianka, że cały protokół był odczytany w 
pkt. 1.
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Jolanta Moćko                -               Przewodnicząca  Zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów   
do Nagrody Miasta Czeladź i nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

- Odczytuje wnioski kandydatów do Nagrody Miasta: Danuta Kawka, Krzysztof Zięcik, Janusz  
Gątkiewicz, Maria Kańtoch, Antoni Krawczyk.

Janusz Gątkiewicz          -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Proszę o 5 minut przerwy. Zastanowię się nad wycofaniem swojej zgody.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

 - Ogłaszam 10 minut przerwy.

PRZERWA 

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Przed Państwem jest projekt uchwały w sprawie przyznania 3 Nagród Miasta Czeladź. Mamy 

5  kandydatów  do  tej  nagrody.  W  uzgodnieniu  z  radcą  prawnym  proponuję  taki  sposób 
głosowania  jaki  dotychczas był  praktykowany.  Głosowanie  będzie  jawne imienne. Każdy z 
radnych  będzie  mógł  oddać  głos  na  3  kandydatów.  Będzie  to  głos  „za”,  „przeciw”  lub 
„wstrzymujący się”.  Kiedy radny wyczerpie  już tę  swoją  3-krotną możliwość,  po prostu na 
innych  kandydatów głosu  nie  będzie  oddawał.  W przypadku  równej  ilości  głosów „za”  na 
miejscu 3, 4 lub 5 lub na miejscu 3 i 4 będzie przeprowadzone ponowne głosowanie w tym 
samym  trybie.  Jeśli  wszyscy  kandydaci  będą  mieli  równą  ilość  głosów  będzie  też 
przeprowadzone ponowne głosowanie.

Ireneusz Żarłok                             -               radca prawny  

- Radny może powiedzieć, że w określonym głosowaniu nie bierze udziału i jego głos będzie 
oddany dopiero przy 3, 4 i 5 głosowaniu.

Przewodnicząca  Rady  poddaje  pod  głosowanie  kandydaturę  Pani  Danuty  Kawki  do 
Nagrody Miasta, Wiceprzewodniczący Rady –Marian Kita odczytuje nazwiska radnych, którzy 
głosują „za”, „przeciw”, „wstrzymując się od głosu”.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że  Danuta Kawka uzyskała 9 głosów 
„za”, 9 głosów „przeciw”.

Andrzej Mentel                                            -               radny  

- Ponieważ Pan Janusz Gątkiewicz jest kandydatem do nagrody, czy ma prawo brać udział w 
głosowaniu?

Ireneusz Żarłok                             -               radca prawny  

- W swojej sprawie nie może głosować. 
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Przewodnicząca Rady poddaje pod głosowanie kandydaturę Pana Krzysztofa Zięcika 
do  Nagrody  Miasta,  Wiceprzewodniczący  Rady  –Marian  Kita  odczytuje  nazwiska  radnych,  
którzy głosują „za”, „przeciw”, „wstrzymując się od głosu”.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Krzysztof Zięcik  uzyskał 10 głosów 
„za”.

Przewodnicząca Rady poddaje pod głosowanie kandydaturę Pana Janusza Gątkiewicza 
do  Nagrody  Miasta,  Wiceprzewodniczący  Rady  –Marian  Kita  odczytuje  nazwiska  radnych,  
którzy głosują „za”, „przeciw”, „wstrzymując się od głosu”.

W głosowaniu nie uczestniczył Janusz Gątkiewicz.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Janusz Gątkiewicz  uzyskał 8 głosów 
„za” i jeden głos wstrzymujący się.

Przewodnicząca  Rady  poddaje  pod  głosowanie  kandydaturę  Pani  Marii  Kańtoch  do 
Nagrody Miasta, Wiceprzewodniczący Rady –Marian Kita odczytuje nazwiska radnych, którzy 
głosują „za”, „przeciw”, „wstrzymując się od głosu”.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Maria Kańtoch  uzyskała 10 głosów 
„za”. 

Przewodnicząca  Rady  poddaje  pod  głosowanie  kandydaturę  Pana  Antoniego 
Krawczyka  do Nagrody Miasta, Wiceprzewodniczący Rady –Marian Kita odczytuje nazwiska  
radnych, którzy głosują „za”, „przeciw”, „wstrzymując się od głosu”.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Antoni Krawczyk  uzyskał 9 głosów 
„za”. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  odczytał  ilości  głosów  poszczególnych 
kandydatów do Nagrody Miasta Czeladź:

1. Krzysztof Zięcik - 10
2. Maria Kańtoch - 10
3. Danuta Kawka - 9
4. Antoni Krawczyk - 9
5. Janusz Gątkiewicz - 8
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Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Na trzecim miejscu są kandydatury Pani Danuty Kawki i Pana Antoniego Krawczyka. Musimy 
przeprowadzić dogrywkę. 

Marian Kita                                     -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Każdy z radnych ma do dyspozycji 1 głos.

Przewodnicząca Rady poddaje pod głosowanie kandydaturę Pani Danuty Kawki   do  
Nagrody Miasta, Wiceprzewodniczący Rady –Marian Kita odczytuje nazwiska radnych, którzy 
głosują „za”, „przeciw”, „wstrzymując się od głosu”.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Danuta Kawka  uzyskała 7 głosów  
„za”. 

Przewodnicząca  Rady  poddaje  pod  głosowanie  kandydaturę  Pana  Antoniego 
Krawczyka do Nagrody Miasta,  Wiceprzewodniczący Rady –Marian Kita odczytuje nazwiska 
radnych, którzy głosują „za”, „przeciw”, „wstrzymując się od głosu”.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Antoni Krawczyk  uzyskał 11  głosów 
„za”. 

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Proszę o wpisanie do projektu uchwały nagrodzonych w kolejności alfabetycznej: Pani Maria 
Kańtoch, Pan Antoni Krawczyk, Pan Krzysztof Zięcik.

- Kto z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyznania Nagród Miasta.

GŁOSOWANIE /bez: S. Święcha, H. Szotowskiej, M. Rajcy/

17  głosów za
  0  głosów  przeciw
  0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodnicząca stwierdziła,  że Uchwała Nr XII/78/2007 w sprawie przyznania Nagród 
Miasta Czeladź została podjęta przez Radę. 

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 93/2 k. m. 21 
o pow. 12 m. kw. przy ul. Kościelnej – Rynek w Czeladzi.
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Grażyna Jaroń                  -              Kierownik Wydziału Urbanistyki I Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy są jakieś uwagi do projektu?

Uwag nie zgłoszono.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do głosowania.
- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 

93/2 k. m. 21 o pow. 12 m. kw. przy ul. Kościelnej – Rynek w Czeladzi?

GŁOSOWANIE  /bez: S. Święcha, H. Szotowskiej,  M. Rajcy,  W. Oczkowicza,  I.  Gawrońskiego, W. 
Konderaka/

14  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów  wstrzymujących się

Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr XII/79/2007 w sprawie  przedłużenia umowy 
dzierżawy dot. części działki nr 93/2 k. m. 21 o pow. 12 m. kw. przy ul. Kościelnej – Rynek w 
Czeladzi została podjęta przez Radę.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 238/10 k. m. 29 o 
pow. 442 m. kw. przy ul. Aleja Róż w Czeladzi.

Grażyna Jaroń                  -             Kierownik Wydziału Urbanistyki I Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy są jakieś uwagi do projektu?

Uwag nie zgłoszono.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do głosowania.
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- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 238/10 
k. m. 29 o pow. 442 m. kw. przy ul. Aleja Róż w Czeladzi.

GŁOSOWANIE  /bez: S. Święcha, H. Szotowskiej,  M. Rajcy,  W. Oczkowicza,  I.  Gawrońskiego, W. 
Konderaka/

14  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr XII/80/2007 w sprawie  przedłużenia umowy 
dzierżawy dot. działki nr 238/10 k. m. 29 o pow. 442 m. kw. przy ul. Aleja Róż w Czeladzi została 
podjęta przez Radę.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 38 k. m. 28 o pow. 
512 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

Grażyna Jaroń                  -             Kierownik Wydziału Urbanistyki I Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy są jakieś uwagi do projektu?

Uwag nie zgłoszono.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do głosowania.
- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 38 k. 

m. 28 o pow. 512 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: S. Święcha, H. Szotowskiej, M. Rajcy, I. Gawrońskiego, W. Konderaka/

15  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów  wstrzymujących  się
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Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr XII/81/2007 w sprawie przedłużenia umowy 
dzierżawy dot. działki nr 38 k. m. 28 o pow. 512 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi 
została podjęta przez Radę.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 108 k. m. 7 o 
pow. 21 m. kw. przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

Grażyna Jaroń                  -             Kierownik Wydziału Urbanistyki I Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy są jakieś uwagi do projektu?

Uwag nie zgłoszono.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do głosowania.
- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 

108 k. m. 7 o pow. 21 m. kw. przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi?
 

GŁOSOWANIE /bez: S. Święcha, H. Szotowskiej, M. Rajcy, I. Gawrońskiego, W. Konderaka/

15  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XII/82/2007  w  sprawie  przedłużenia  umowy 
dzierżawy dot. części działki nr 108 k. m. 7 o pow. 21 m. kw. przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi
została podjęta przez Radę.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 217 k. m. 22 o 
pow. 85 m. kw.  przy ul. Ciołkowskiego w Czeladzi.

Grażyna Jaroń                  -              Kierownik Wydziału Urbanistyki I Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.
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Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy są jakieś uwagi do projektu?

Uwag nie zgłoszono.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do głosowania.
- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 

217 k. m. 22 o pow. 85 m. kw.  przy ul. Ciołkowskiego w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: S. Święcha, H. Szotowskiej, M. Rajcy, I. Gawrońskiego, W. Konderaka/

14  głosów za
  0  głosów przeciw
  1  głos  wstrzymujący  się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XII/83/2007  w  sprawie  przedłużenia  umowy 
dzierżawy dot.  części  działki  nr  217 k.  m.  22 o pow.  85 m.  kw.  przy ul.  Ciołkowskiego w 
Czeladzi została podjęta przez Radę.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy  dot. części działki nr 34/1 k. m. 45 
o pow. 630 m. kw. przy ul. Borowej w Czeladzi.

Grażyna Jaroń                  -              Kierownik Wydziału Urbanistyki I Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy są jakieś uwagi do projektu?

Uwag nie zgłoszono.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do głosowania.
- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy  dot. części działki nr 

34/1 k. m. 45 o pow. 630 m. kw. przy ul. Borowej w Czeladzi?
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GŁOSOWANIE  /bez:  S.  Święcha,  H.  Szotowskiej,  M.  Rajcy,  I.  Gawrońskiego,  W. Konderaka,  D. 
Walczak/

14  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XII/84/2007  w  sprawie  przedłużenia  umowy 
dzierżawy  dot. części działki nr 34/1 k. m. 45 o pow. 630 m. kw. przy ul. Borowej w Czeladzi 
została podjęta przez Radę.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy  dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 
o pow. 12,5 m. kw.  przy ul. 21 Listopada w Czeladzi.

Grażyna Jaroń                  -              Kierownik Wydziału Urbanistyki I Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy są jakieś uwagi do projektu?

Uwag nie zgłoszono.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do głosowania.
- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy  dot. części działki nr 

30/3 k. m. 41 o pow. 12,5 m. kw.  przy ul. 21 Listopada w Czeladzi?

GŁOSOWANIE  /bez:  S.  Święcha,  H.  Szotowskiej,  M.  Rajcy,  I.  Gawrońskiego,  W. Konderaka,  D. 
Walczak/

14  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XII/85/2007  w  sprawie  przedłużenia  umowy 
dzierżawy  dot. części działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 12,5 m. kw.  przy ul.  21 Listopada w 
Czeladzi została podjęta przez Radę.
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Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 103/3 k. m. 55 
o pow. 60 m. kw. przy ul. Dalekiej w Czeladzi.

Grażyna Jaroń                  -              Kierownik Wydziału Urbanistyki I Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Nie biorę udziału w głosowaniu nad tym punktem porządku obrad.
- Czy są jakieś uwagi do projektu?

Uwag nie zgłoszono.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do głosowania.
- Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 

103/3 k. m. 55 o pow. 60 m. kw. przy ul. Dalekiej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: S. Święcha, H. Szotowskiej, M. Rajcy, T. Kosmali , W. Konderaka, D. Walczak/

14  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XII/86/2007  w  sprawie  przedłużenia  umowy 
dzierżawy dot. części działki nr 103/3 k. m. 55 o pow. 60 m. kw. przy ul. Dalekiej w Czeladzi 
została podjęta przez Radę.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 
działki nr 63/14 k. m. 36 o powierzchni 1.436 m. kw. położonej przy ul. Legionów w Czeladzi.

Grażyna Jaroń                  -              Kierownik Wydziału Urbanistyki I Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskie  

- Czy są jakieś uwagi do projektu?
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Krystian Dąbrowski                      -               radny  

- Apeluję o podjęcie tej uchwały.  Jestem mieszkańcem tej ulicy.  Jest to fragment parkingu i 
placu  zabaw.  Jest  to  na  środku  osiedla.  Nie  wyobrażam sobie,  żeby  to  przeszło  w  ręce 
prywatne i ktoś by sobie nagle to oddzielił. Połowa  mieszkańców musiałaby do przystanku 
chodzić jakimiś okrężnymi drogami. 

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do głosowania.
- Kto  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  skorzystania  z  prawa  pierwokupu  prawa 

użytkowania wieczystego działki nr 63/14 k. m. 36 o powierzchni 1.436 m. kw. położonej przy 
ul. Legionów w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez: S. Święcha, H. Szotowskiej, M. Rajcy, D. Walczak/

16  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XII/87/2007  w  sprawie  skorzystania  z  prawa 
pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki nr 63/14 k. m. 36 o powierzchni 1.436 m. 
kw. położonej przy ul. Legionów w Czeladzi została podjęta przez Radę.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  zadania  bieżące  realizowane na 
podstawie porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego.

Adam Jandała                  -              Kierownik Wydziału Edukacji  

- Omawia projekt uchwały.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskie  

- Czy są jakieś uwagi do projektu?

Uwag nie zgłoszono.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do głosowania.
- Kto  jest  za  podjęciem uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  zadania  bieżące 

realizowane na podstawie porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego?

GŁOSOWANIE /bez: S. Święcha, H. Szotowskiej, M. Rajcy, D. Walczak, nie głosowało 2 radnych/
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14  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr XII/88/2007 w sprawie  udzielenia dotacji celowej na 
zadania  bieżące  realizowane  na  podstawie  porozumień  między  jednostkami  samorządu 
terytorialnego została podjęta przez Radę.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu profilaktyki zdrowotnej dla Miasta Czeladź na 
lat 2007 – 2009.

Teresa Wąsowicz             -              Kierownik Wydziału Polityki Społecznej   

- Omawia projekt uchwały.
- Zgodnie z sugestia Komisji Polityki Społecznej proponuję autopoprawkę  - na str. 5 w punkcie 

IV - sposób realizacji  działań profilaktycznych – ocena prawidłowości  postawy ciała 5 i  6–
latków na – ocena prawidłowości postawy ciała w klasach III w szkole podstawowej - początek 
roku szkolnego.

Krystian Dąbrowski                      -               radny  

- Chodzi o to, ze w przedszkolu dzieci mają robiony bilans.

Andrzej Mentel                                            -               radny  

- Gimnastyka korekcyjna jest w klasach I – III. Z uwagi na to, że jest robiony bilans 6-latków 
zdecydowaliśmy się przesunąć te badania na poziom klasy III we wrześniu, z jednej strony 
sprawdzając  jakie  są  efekty  gimnastyki  korekcyjnej  przez  2  lata  i  żeby  to  był  sygnał  dla 
rodziców jeżeli chodzi o postawy czy jest poprawa czy nie.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskie  

- Czy są jeszcze jakieś pytania do projektu?

Więcej pytań  nie zgłoszono.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do głosowania.
- Kto jest  za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia programu profilaktyki  zdrowotnej dla 

Miasta Czeladź na lat 2007 – 2009?

GŁOSOWANIE /bez: S. Święcha, H. Szotowskiej, M. Rajcy, D. Walczak, nie głosował 1 radny/

14  głosów za
  0  głosów przeciw
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  1  głos  wstrzymujący  się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XII/89/2007  w  sprawie   uchwalenia  programu 
profilaktyki zdrowotnej dla Miasta Czeladź na lat 2007 – 2009 została podjęta przez Radę.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kolejny  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  wynagrodzenia  Burmistrza  Miasta 
Czeladź.

Marlena Maliszewska - Gumulak            -               Kierownik  Wydziału  Organizacyjnego  i  Spraw   
Pracowniczych

- Chciałam  zmienić  tytuł  uchwały,  po  uzgodnieniu  z  nadzorem.  Brzmiałby  on:  ustalenia 
wysokości  wynagrodzenia  dla  osoby  pełniącej  funkcję  Burmistrza  Miasta.  to  samo będzie 
dotyczyło § 1.

Krzysztof Francikowski                            -               radny  

- Rozumiemy, że jest to takie samo uposażenie, jakie było do tej pory?

Urszula  Polak – Wałek                             -               Skarbnik Miasta  

- Tak.

Dorota Bąk                        -               Sekretarz Miasta  

- Rozbieżność w tabeli jest między 3.780 zł a 4.960 zł.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy taka osoba jest w takiej samej sytuacji jak Burmistrz z wyboru?

Marlena Maliszewska - Gumulak            -               Kierownik  Wydziału  Organizacyjnego  i  Spraw   
Pracowniczych

- Nie. To będzie umowa o pracę.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto będzie zawierał umowę z Panem pełniącym obowiązki burmistrza?

Marlena Maliszewska - Gumulak            -               Kierownik  Wydziału  Organizacyjnego  i  Spraw   
Pracowniczych

- Myślę, że to będzie jeszcze wyjaśniane, ponieważ nie rozmawialiśmy dzisiaj z panem na ten 
temat. Jutro to uzgodnimy jak to ma formalnie wyglądać.

Danuta Walczak                            -               radna  

- Dlaczego  akurat  najwyższą  stawkę  dajemy,  a  nie  3.700  zł.  Jest  to  osoba,  która  dopiero 
przyszła.
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Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Możemy nawet dać wyższą. Ten projekt uchwały przyszedł do nas dzisiaj. Nie było na jego 
temat dyskusji na komisjach. Jest to taka sama stawka jak Burmistrza Mrozowskiego, ale my 
możemy ją obniżyć czy podwyższyć. Jeśli są uwagi do tego, to proponuję przedyskutować to 
w komisjach.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Czy jak wróci ewentualnie Burmistrz Mrozowski, to wróci na tę obniżoną pensję?

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Czy ta stawka była uzgodniona z panem pełniącym obowiązki burmistrza?

Marlena Maliszewska - Gumulak            -               Kierownik  Wydziału  Organizacyjnego  i  Spraw   
Pracowniczych

- Tak. Ale to Państwo decydują jaka będzie wysokość wynagrodzenia. To jest propozycja moja, 
jako  Wydziału  Organizacyjnego,  co  nie  oznacza,  że  Państwo  muszą  to  przyjąć  w  takiej 
wysokości. 

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Chciałem zwrócić uwagę na to, że nowozatrudnione osoby zwykle są zatrudniane na okres 
próbny i ta osoba nie jest osobą z wolnych wyborów. Daję to Państwu pod rozwagę.

Danuta Walczak                            -               radna  

- My nie wiemy co ten pan robił, jakie jest jego doświadczenie.

Wiesław Konderak                        -               radny  

- Tu nie jest uwzględniony 20-procentowy dodatek, który miał Burmistrz Mrozowski. 

Marlena Maliszewska - Gumulak            -               Kierownik  Wydziału  Organizacyjnego  i  Spraw   
Pracowniczych

- Dodatek specjalny. Jest on uchwalany odrębnie, nie jest to część składowa tej uchwały. 

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do głosowania.
- Kto  jest  za  podjęciem uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  wynagrodzenia  dla  osoby 

pełniącej funkcję Burmistrza Miasta?

GŁOSOWANIE /bez: S. Święcha, H. Szotowskiej, M. Rajcy/

10  głosów za
  1  głos przeciw
  6  głosów  wstrzymujących  się

Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr XII/90/2007 w sprawie ustalenia wysokości 
wynagrodzenia dla osoby pełniącej funkcję Burmistrza Miasta została podjęta przez Radę.
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Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia wniosków pokontrolnych z protokołu końcowego  Komisji 
Rewizyjnej  z kontroli  „dochodów i  wydatków budżetowych Straży Miejskiej  w 2006 r.  oraz 
realizacji w tym samym okresie zadań z zakresu porządku publicznego”.  

- Proszę o przedstawienie wyników kontroli.

Marcin Musiał                               -               Przewodniczący Zespołu Kontrolnego  

- Odczytuje protokół z Kontroli „dochodów i wydatków budżetowych Straży Miejskiej w 2006 r.  
oraz realizacji w tym samym okresie zadań z zakresu porządku publicznego”. 

Zofia Bazańska                             -               radna  

- Proszę o wyjaśnienie pierwszego wniosku dotyczącego pieczątki.

Krzysztof Niebylski                       -               Komendant Straży Miejskiej     

- Poprosiłem radcę prawnego o opinię dotyczącą wniosku nr 1 – „Opinia prawna dotycząca 
prawidłowości użycia zwrotu „Komenda” w odniesieniu do Straży Gminnej. Zgodnie z treścią 
art. 6 Ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. o strażach gminnych /Dz. U. z 1997 r. Nr 123, poz. 
779  z  późn.  zm./  straż  gminna  jest  jednostką  organizacyjną  gminy.  W  szczególnie 
uzasadnionych  przypadkach  Rada  Gminy  może  postanowić  o  umiejscowieniu  Komendy 
Straży w strukturze Urzędu Gminy. Strażą kieruje komendant, które realizuje swoje zadania 
przy pomocy Komendy Straży /Art. 7 i 8 Ustawy/. W Czeladzi Straż Miejska działa w ramach 
struktur urzędu w formie Komendy Straży Miejskiej, na czele której stoi komendant. Działa 
zatem nie jako jednostka wyodrębniona, ale jako komórka urzędu. Wynika to zresztą wprost z 
§  2  Regulaminu  Straży.  Z  zacytowanych  wyżej  przepisów  ustawy  o  strażach  gminnych 
wynika,  że  jest  to  rozwiązanie  prawidłowe  i  dopuszczalne.  Tym samym posługiwanie  się 
pieczątką o treści: „Komenda Straży Miejskiej” również należy uznać za prawidłowe”.

Ireneusz Gawroński                      -               Przewodniczący Komisji Rewizyjnej    

- Straż  Miejska  może  używać  pieczęci  o  treści:  „Komenda  Straży  Miejskiej”,  tylko  jeżeli  w 
jednym paragrafie w dwóch punktach raz jest pieczęć „Straż Miejska”, raz „Komenda Straży 
Miejskiej”  to  trzeba  to  jakoś  dopasować.  Albo  używamy „Komenda  Straży  Miejskiej’  albo 
„Straż Miejska”. I o to chodziło członkom Zespołu Kontrolnego.

Krzysztof Niebylski                       -               Komendant Straży Miejskiej     

- Kolejny wniosek – zamontowanie atrap fotoradarów w skrajni ulic o największym natężeniu 
ruchu. W tym przypadku należy spełnić następujące wymagania formalne: znaleźć te miejsca, 
wystąpić do sekcji ruchu drogowego Komendy Powiatowej Policji o wyrażenie opinii na temat 
miejsca, gdzie chcemy ustawić maszt. Na podstawie tej opinii należy wystąpić do właściciela 
drogi  o  zgodę  na  zamontowanie  masztu  i  po  uzyskaniu  zgody  właściciela  drogi  należy 
zamontować  maszt.  Koszt  takiego  masztu  z  klimatyzowaną  obudową  to  ok.  14.800  zł  + 
montaż. Koszt fotoradaru ok. 99.800 zł. Zgodnie z § 4.1 umowa ze Spółką „Radar” obowiązuje 
nas do 6 października 2007 r.  i  zgodnie z § 4.2 w tym samym okresie gmina nie będzie 
korzystała z innego urządzenia tego typu.

Ireneusz Gawroński                      -               Przewodniczący Komisji Rewizyjnej    

- Jest  to  wniosek  mieszkańców.  Mieszkańcy  proszą,  żeby  w  jakiś  sposób  zmobilizować 
kierowców do ściągnięcia nogi z gazu. Chodzi o atrapy założone na słupach latarni ulicznych. 
Spróbujmy coś takiego zrobić, np. na ul. Katowickiej, w rejonie Józefowa.   
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Krzysztof Niebylski                       -               Komendant Straży Miejskiej     

- Nie atrapy, tylko to są typowe skrzynki do montowania fotoradarów. Kierowcy po prostu nie 
wiedzą czy tam jest fotoradar czy nie. 

- Egzekwowanie  zapisu  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  Tereni  gminy  w 
punkcie dotyczącym sprzątania  po zwierzętach domowych.  Ludzie  zazwyczaj  odpowiadają 
strażnikom, że jeżeli płacą podatki za psa, to miasto ma sprzątać.

Ireneusz Gawroński                      -               Przewodniczący Komisji Rewizyjnej    

- Na rok przyszły dochody własne Straży Miejskiej zostały oszacowane na kwotę  58.000 zł. 
Bez  fotoradaru  nie  będzie  realizacji  tego  założenia,  czyli  znów  zostało  to  znacznie 
przeszacowane.

Krzysztof Niebylski                       -               Komendant Straży Miejskiej     

- Nie jestem w stanie przewidzieć co za pół roku ustali nasz uchwałodawca.

Zofia Bazańska                             -               radna  

- Czy musimy wpisywać do projektu budżetu wpływy z mandatów?

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta   

- Oczywiście, ze nie musimy. Możemy zrobić korektę budżetu. Założone wpływy są już i tak o 
wiele mniejsze niż w latach ubiegłych. 

Ireneusz Gawroński                      -               Przewodniczący Komisji Rewizyjnej    

- Prosimy o pisemne ustosunkowanie się do tych wniosków i  za jakiś czas do tego tematu 
wrócimy.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Czy są jeszcze inne wypowiedzi?

Więcej uwag nie zgłoszono.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do głosowania.
- Kto  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  wniosków  pokontrolnych  z  protokołu 

końcowego   Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  „dochodów  i  wydatków  budżetowych  Straży 
Miejskiej  w  2006  r.  oraz  realizacji  w  tym  samym  okresie  zadań  z  zakresu  porządku 
publicznego”?

GŁOSOWANIE /bez: S. Święcha, H. Szotowskiej, M. Rajcy, nie głosował 1 radny/

14  głosów za
  0  głosów przeciw
  2  głosy  wstrzymujące  się
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Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr XII/91/2007 w sprawie  przyjęcia wniosków 
pokontrolnych z protokołu końcowego  Komisji Rewizyjnej z kontroli „dochodów i wydatków 
budżetowych Straży Miejskiej w 2006 r. oraz realizacji w tym samym okresie zadań z zakresu 
porządku publicznego”  została podjęta przez Radę.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  złożenia  oświadczenia  o  pracy  lub  służbie  w  organach 
bezpieczeństwa państwa lub współpracy z nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 
lipca 1990 r. przez Skarbnika Gminy Czeladź – Urszulę Polak - Wałek.

- Czy są jakieś pytania?

Nie zgłoszono pytań.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do głosowania.
- Kto  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  złożenia  oświadczenia  o  pracy  lub  służbie  w 

organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. 
do dnia 31 lipca 1990 r. przez Skarbnika Gminy Czeladź – Urszulę Polak - Wałek?

GŁOSOWANIE /bez: S. Święcha, H. Szotowskiej, M. Rajcy, M. Kity/

16  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XII/92/2007  w  sprawie   złożenia 
oświadczenia o pracy lub służbie w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z nimi 
w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r. przez Skarbnika Gminy Czeladź – 
Urszulę Polak – Wałek została podjęta przez Radę.

Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  złożenia  oświadczenia  o  pracy  lub  służbie  w  organach 
bezpieczeństwa państwa lub współpracy z nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 
lipca 1990 r. przez Sekretarza Gminy Czeladź – Dorotę Bąk.

- Czy są jakieś pytania?

Nie zgłoszono pytań.
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Teresa Kosmala                            -                             Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do głosowania.
- Kto  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  złożenia  oświadczenia  o  pracy  lub  służbie  w 

organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. 
do dnia 31 lipca 1990 r. przez Sekretarza Gminy Czeladź – Dorotę Bąk.

GŁOSOWANIE /bez: S. Święcha, H. Szotowskiej, M. Rajcy, M. Kity/

16  głosów za
  0  głosów przeciw
  0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XII/93/2007  w  sprawie  złożenia  oświadczenia  o 
pracy lub służbie w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z nimi w okresie od 
dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r. przez Sekretarza Gminy Czeladź – Dorotę Bąk 
została podjęta przez Radę.

Dot. pkt. 7– porządku obrad Sesji

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do 7 punktu porządku obrad – sprawy bieżące.
- Odczytuje pismo Prezydenta Miasta Sosnowca w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w  

sprawie  likwidacji  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  „Zagórze  – 
Południe”  w Sosnowcu przy ul. Kisielewskiego.  Pismo przyszło na Burmistrza Miasta, który 
skierował je do Wydziału Polityki Społecznej.  Radca prawny wydał opinię dla Wydziału, że nie 
musimy  podejmować  takiej  decyzji.  Uzasadnił  to  tym,  że  tam  nie  leczą  się  mieszkańcy 
Czeladzi. 

Ireneusz Żarłok                             -               radca prawny  

- Ta uchwała jest niezbędna, kiedy osoby z terenu miasta leczą się w takich przychodniach. 
Moja opinia szła w tym kierunku, że jeżeli przyjąć że osoby z terenu naszej gminy się tam nie 
leczą, to taka uchwała nie dość, że jest niepotrzebna, to jeszcze przekracza obowiązki,  bo 
Rada wykracza poza zakres swojej pracy. W sytuacji, kiedy takie leczenie się odbywa i nie 
może to być leczenie okazjonalne, to wtedy tak – istnieje konieczność podjęcia takiej uchwały. 
Z tego co wiem, to jest przychodnia rejonowa.

Krzysztof Francikowski              -               radny  

- To jest przychodnia, ale również specjalistyczna. Dyrektorem tej przychodni jest mieszkaniec 
Czeladzi  i  on na pewno jest tam zadeklarowany jako pacjent.  Nie ma rejonizacji,  tak więc 
mogą  być tam zarejestrowani mieszkańcy Czeladzi, tym bardziej że jest to także przychodnia 
specjalistyczna. 
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Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Rada Miejska w Sosnowcu zbiera się w tej sprawie 19 kwietnia. Do tego czasu powinniśmy 
dostarczyć naszą opinię.

Ireneusz Żarłok                             -               radca prawny  

- Moim  zdaniem  powinno  się  sprawdzić,  czy  mieszkańcy  naszej  gminy  leczą  się  w  tej 
przychodni.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Pismo  weszło  do  urzędu,  do  Wydziału  Polityki  Społecznej.  Ktoś  to  powinien  sprawdzić. 
Trudno, żebym ja otrzymując to pismo, sprawdzała jaka jest sytuacja. Dostałam odpowiedź, 
że to w ogóle jest niepotrzebne, dlatego nie ma przygotowanego projektu uchwały. Dzisiaj nie 
możemy tego podjąć, a jeżeli  będziemy musieli, to będę zmuszona zwołać sesję przed 19 
kwietnia. Bardzo proszę o opinię czy prawną, czy merytoryczną, jak to jest naprawdę.

Ireneusz Żarłok                             -               radca prawny  

- Opinia prawna jest wyrażona. Ja nie widzę problemu, aby dzisiaj nawet bez papierowej formy 
podjąć uchwałę, a potem ją przepisać.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Nigdy tego nie robiliśmy. My idziemy tym torem, który był wypracowany. Być może należałoby 
dokonać jakichś zmian, ale proszę o współpracę. Pierwszy raz słyszę, że możemy uchwałę 
tak podjąć.

- Ja mogę przygotować projekt uchwały, ale proszę radnych o wypowiedź, czy mamy wyrobione 
stanowisko na ten temat.

Krzysztof Francikowski              -               radny  

- Ja wolę się nie wypowiadać, bo tam na Zagórzu prowadzę filię  tego zakładu.

Danuta Walczak                            -               radna  

- Ale czy dobrze by było gdybyśmy podjęli pozytywną opinię?

Krzysztof Francikowski              -               radny  

- Ja powiem tak, niezależnie od opinii zakład i tak zostanie zlikwidowany. 

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Czyli jak nie będzie uchwały też się nic nie stanie.

Krzysztof Francikowski              -               radny  

- Nie sądzę.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Co będzie oznaczać, jak nie podejmiemy tej uchwały, bo może się okazać, że bezczynnie nie 
zaopiniowaliśmy tego.

- Czy ktoś wnosi taki projekt?
- Ja zgłaszam, po dyskusji, wniosek o zmianę porządku obrad w ostatnim punkcie, po sprawach 

bieżących podjęcie tej uchwały. Będzie to punkt 8.
- kto z Państwa radnych jest za taką zmianą porządku obrad?
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GŁOSOWANIE /bez: S. Święcha, H. Szotowskiej, M. Rajcy, M. Kity/

  9  głosów za
  -  głosów przeciw
  -  głosów  wstrzymujących  się

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek nie przeszedł i porządek obrad nie został zmieniony.

Teresa Kosmala                             -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Informacja o składaniu oświadczeń majątkowych.

Andrzej Mentel                              -               radny  

- Proponuję, aby Komisja Statutowo – Regulaminowa i Etyki Radnych doprecyzowała regulamin 
przyznawania  Nagród  Miasta  i  nadania  tytułu  Honorowego  Obywatela  Miasta  Czeladź. 
Proponowałbym, aby te nagrody były przyznawane przez kapitułę. 

Teresa Kosmala               -              Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Ostatnia sprawa. Pismo w sprawie skargi Marka Mrozowskiego na Uchwałę X/76/2007 zostało 
przesłane do Sądu Administracyjnego. Można zapoznać się z tym pismem w Radzie.

- Czy są jeszcze jakieś pytania, uwagi?

Nie zgłoszono więcej uwag, pytań.

Ad. 8    – porządku obrad Sesji  

Teresa Kosmala                            -               Przewodnicząca Rady Miejskiej  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XII sesję  Rady Miejskiej w Czeladzi.

P R Z E W O D N I C Z Ą C A
          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI

          Teresa Kosmala

Protokołowała:
Elżbieta Augustyniak
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